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Bir Eleştirim Var, Faizler Düştü de 
Hangi Banka Ne Veriyor? 
ÇTSO Başkanı Selçuk Semizoğlu, hükümetin yeni ekonomi politikası 
kapsamında açıklanan finansal alternatifler ile ekonomik tedbirleri 
yerinde bulunduğunu fakat bankaların bu konuda gerekli kolaylığı 
sağlamadığını belirtti. “Faizler düştü de hangi banka ne veriyor?” diye 
soran Semizoğlu, “Evet faizler düştü, faizler düştükten sonra kurda 
oynamalar oldu. İnşallah önümüzü gördüğümüz sürece biz üretici iş 
insanları olarak bunun altından kalkacağız. Ama bir eleştirim var. 
Faizler düştü de hangi banka ne veriyor? Özellikle kamu bankaları 

riski açık yani hesabı açık normalde kullanabilir olması gereken 
krediyi kullanamıyor. Üretim diyoruz, yatırım diyoruz, istihdam 
ihracat diyoruz. Var mı yıllık yatırım kredisi ülkemizde? Büyük 
firmalar bunu alıyor. Büyük firmalar yurtdışına da gidiyor nereden 
alacağını da biliyor. Daha emekleyen, yürümeye başlayacak beki 
yürümüş koşmaya başlayacak bu firmalar alabiliyor mu? Yani biraz da 
faiz düştü ama kullanabilen var mı? Aramızda çok az olduğuna 
inanıyorum” ifadelerini kullandı.

ÖNCE PARK SORUNUNUN 
ÇÖZÜLMESİ GEREKİR!
Çanakkale kent turizm hakkında değerlendirmeler yapan 
TURSAB Çanakkale Körfez BTK Başkanı Ahmet Çelik 
yıllardır çözülemeyen park sorununa dikkat çekerek, “park 
sorunu, dışardan gelenlerin araçlarını güvende bir şekilde 
park edecekleri, şehir merkezine ulaşmaları gerekir. Ve yine 
tur otobüslerinin de şehir merkezinde otobüslerini park 
edecekleri, acentaların tur operatörlerinin, güvenli ve kolay 
bir nokta olması gerekir ki grupların şehir merkezine şehir 
merkezinde vakit geçirmeleri sağlanmış olsun, dolayısı ile 
bu eksik giderildikten sonra, turizm enformasyon 
merkezimiz var tam Çanakkale merkezde, iskelede mesela 
burası bir başlangıç olabilir. Buradan başlayabilir. Bütün 
broşürler tanıtımlar burada yapılabilir” önerilerinde 
bulundu. Çanakkale Valiliği öncülüğünde “Çanakkale 
markalaşıyor” çalışmasının da başladığının bilgisini veren 
Çelik; “Valiliğimiz zamanında bir çalışma başattı. Çanakkale 
markalaşıyor diye, bu çalışma devam ediyor. İnşallah yakın 
zamanda sonuçlanacak ve markalaşması ile ilgili mobil 
aplikasyonundan tutunda haritalarına kadar şehrin diğer 
kamu kurum ve kuruluşları ile entegre olarak, iyi bir şey 
çıkacağını düşünüyorum.'' diye konuştu.

Gezilmedik Üye Bırakmadı
KOLTUKTA POZ VEREN 
BAŞKANLARA ÖRNEK OLSUN!

Üyelerinin görüş, eleştiri ve 
önerilerini yerinde dinlemek için 
Çanakkale Ticaret Borsası 
Yöneticileri üye ziyaretlerine hız 
kesmeden devam ediyor. 
Sektörlerde yaşayan sıkıntıları 
yerinde görüp buna göre çözümler 
üretmek için çalışmalarını 
sürdürdüklerinin altını çizen 

Abdullah Deniz; “Hububat ve süt ürünleri sektörleri 
başta olmak üzere üreticilerimizin sorunları ve 
talepleri hakkında bilgiler aldık. Borsamızın 
çalışmaları, 2022 yılı hedefleri ve gerçekleştirmeyi 
planladıkları faaliyetleri ile ilgili üyelerimize bilgiler 
verdik. Amacımız pandemi döneminde üyelerimizin 
sorunlarını dinlemek ve sorunlarına çözümler 
üretebilmektir” dedi. Köşe yazıları sayfa 3'de
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'HASTALARIN TAMAMINA 
YAKINI DELTA VE DELTA 
PLUS VARYANTINA SAHİP'  
Bilim Kurulu Üyesi Prof. Dr. Alper Şener, Omicron 
varyantının Türkiye'de henüz yaygın olmadığını 
belirterek, görev yaptığı hastanede Covid-19'a 
yakalanan hastaların neredeyse tamamının Delta, Delta 
Plus varyantına sahip olduğunu söyledi.
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Başkan Recep Tayyip Erdoğan'ın birikimlerini Türk 
Lirası'nda değerlendiren vatandaşların kurdaki oynaklık 
nedeniyle mağdur olmaması için açıkladığı 'Kur Korumalı 
TL Vadeli Mevduat' ürünü devreye alındı. Kuyumcu Timur 
Ay konuya ilişkin yaptığı değerlendirmede; “Kur korumalı 
mevduat sistemi ile yeni bir süreç başladı. Bu süreçte yeni 
ortaya çıkan fiyatlamaların bir iki ay daha fiyatlamaların 
piyasaya oturması ile bu sistemin karşılığını göreceğiz gibi 
gözüküyor. Belki doların biraz daha düşerek 10-11 TL 
bandına gevşeme ihtimali de olabilir diye düşünüyorum” 
dedi. 
Kur Korumalı TL Vadeli Mevduat" ürünü dün itibarıyla 
devreye alındı. Vatandaşlar, bankalardan hesap açacak. 
Vadeler 3,6,9 ve 12 ay olabilecek. Sisteme isteyen her banka 

katılabilecek.
KuyumcuTimur Ay konuya ilişkin yaptığı değerlendirmede; 
döviz ve altın fiyatlarının rekor sevilere yükselmesinin 
ardından bu fiyatlarda yaşanan ciddi düşüşle bir panik 
yaşandığını ancak bu paniğin ileriki günlerde stabil 
duruma gelmesi gerektiğini ifade ederek “Merkez 
Bankasının Faiz indirimlerin ardından yaşanan süreçte 
dövizin manipüle edilerek kur fiyatlarının ciddi derecede 
arttığı ve Türk Lirasının değerinin ciddi düştüğü bir dönem 
yaşadık. Merkez Bankasının Faiz indirimi ile birlikte dolar 
18.40 TL' ye kadar çıktığını gördük. Pazartesi akşamı 
Bakanlar Kurulu toplantısının ardından Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan'ın yaptığı açıklamada kura dayalı 
yeni bir mevduat kullanılacağı ortaya çıktı. Bu açıklamanın 
yapılması ile birlikte o akşam dolar 18.40'lardan 11.80'e 
kadar bir gerileme oldu.  düştü. Dün itibari ile de piyasalar 
bu yeni mevduat sistemini içine sindirmeye başlaması ile 
birlikte şuan Dolar 12.80 – 13.00 TL bandında devam ediyor. 
Merkez Bankası bu mevduat sitemi ile ilgili her gün saat 
11.00'de dolar fiyatını açıklayacağını ilan etmişti. Bugün 
Merkez Bankası saat 11.00'de ilk kez doları alış fiyatını 12.34 
TL açıkladı. Bu düreçi iniş çıkışlar ile yaşadık. Bu süreçte 
Dolar ciddi yükselince gram altın fiyatları 100.40 TL' ye ara 
kadar çıkmıştı. Kur korumalı mevduat' ın açıklanmasının 
ardından Altının Gramı 730 TL bandına, Çeyrek altın 1.230 
TL bandında, Cumhuriyet altınını 5 bin TL bandında 
fiyatlama gördük. Bu fiyatlardaki iniş çıkışlar hem bu için 
aktörleri olarak bizleri hem de tüketicilerimizi ciddi 
derecede güvensiz bir ortam yaratıyor. Bu fiyatlamaların 

sonucunda ortaysa çıkan fiyatların stabil hale gelebilmesi 
bir süreç alacaktır. Anlaşılan o ki bu yeni sistem ile birlikte 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın açıkladığı kur 
korumalı mevduat sistemi ile yeni bir süreç başladı. Bu 
süreçte yeni ortaya çıkan fiyatlamaların bir iki ay daha 
fiyatlamaların piyasaya oturması ile bu sistemin karşılığını 
göreceğiz gibi gözüküyor. Belki doların biraz daha düşerek 
10-11 TL bandına gevşeme ihtimalide olabilir diye 
düşünüyorum kendi adıma.”dedi.

“ŞUBAT AYI SONUNA KADAR 
BEKLEYECEĞİZ”
 AY değerlendirmesinin devamında döviz korumalı TL 
mevduatının açıklanması ile dövizde ve altında oluşan yeni 
fiyatların oturması için şubat ayına kadar beklenmesi 
gerektiğini de ifade eden Ay,  “Netice itibari ile bu yılın son 
günleri ve yeni yılda herkes bu ortaya çıkan fiyatların döviz 
korumalı mevduatın hazineye olan maliyetini bilemiyor. 
2021'in son günlerinde asgari ücret maaşları ve emekli 
maaşları ile memur maaşlarına gelen artışlar var. Asgari 
ücret %50 bandında zamlandı, memur maşalarının yine 
maaş artışı var. Bu maaş artışlarının piyasadaki alım gücü 
bilinemiyor.  Anlaşılan o ki yeni yıl, 2022'nin ilk iki ayı bu 
soruların bir nevi cevaplandığı bir süre olarak geçecek gibi 
gözüküyor. Yani Ocak ve Şubat aylarını bu fiyatlamalardaki 
küçük inişler ile çıkışlar ile geçireceğimiz görülüyor. Tekrar 
ediyorum piyasaların stabil hale gelmesi çok önemli. Doğru 
ticareti doğru alışverişi yapabilmek adına” dedi.

AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, dünyada salgından dolayı yaşanan sıkıntıdan 
ilk kurtulacak ülkelerden birinin Türkiye olacağını söyledi.
Dünyada yaşanan ekonomik sıkıntıların olumsuz 
etkilerinin Türkiye'de süratle silinmesi için adımlar 
atıldığını belirten Turan sözlerini şöyle sürdürdü, “Maalesef 
salgının ekonomi üzerindeki negatif etkilerini bu dönemde 
daha çok hissediyoruz. Bu olumsuzlukların, işçimizin, 
işverenimizin, esnafımızın, memurumuzun, tüm aziz 
milletimizin en az şekilde hissederek atlatılması için 
gerekli adımları atmaya devam ediyoruz. Sayın 
Cumhurbaşkanımızın açıklamalarında gençlerimizin 
eğitimlerine katkı sunacak burs ve kredi miktarında artışa gidilmesi, asgari ücrette olduğu gibi memurlarımızdan da 

damga ve gelir vergisinin alınmaması, BES'te devlet katkısı 
artışı gibi önemli müjdeleri oldu. Bizler “insanı yaşat ki 
devlet yaşasın” düşüncesini siyasi hareketinin merkezine 
koymuş bir anlayışa sahibiz. İlk yola çıktığımız günden bu 
yana engelli kardeşlerimizin hem istihdam anlamında hem 
de sosyal yaşamlarında onlara engel olan hususları 
ortadan kaldırmak için var gücümüzle çalışıyor, projeler 
üretiyoruz. Son olarak 21 Aralık Salı günü tarihli Resmi 
Gazete'de yayımlanmasıyla birlikte engelli kardeşlerimizin 
araç alımlarındaki ÖTV muafiyet matrahı 330 bin TL'den 
450 bin TL'ye yükseltildi. Aziz milletimize, 
hemşehrilerimize, gençlerimize ve engelli kardeşlerimize 
bu müjdelerin hayırlı olmasını diliyoruz.”

AK Parti Grup Başkanvekili Bülent Turan, “Dolardaki 
düşüşün marketlere yansımasını bekliyoruz. Aynı gün 
arka arkaya etiket değiştiren bazı stokçuların geri adım 
atmasını bekliyoruz" dedi.

“Sokaklar bayram etti'
AK Parti Grup Başkanvekili Turan ise "Doların düşmesi için 
faizin artırılması gerekir" diyenlerin aksine 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın, topluma somut 

öneriler sunduğunu ve bunun sonucu dolarda büyük bir 
düşüş yaşandığını savundu.
Son dönemde dolar kurundaki dalgalanmanın rasyonel bir 
sebebinin olmadığını, tamamen psikolojik ve algı 
yönetimine dayalı suni bir artış olduğunu öne süren Turan, 
bu durumu Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın yaptığı konuşma 
sonrası dolarda yaşanan düşüşle bir kez daha gördüklerini 
belirterek şunları söyledi:
"İhracatı 220 milyar dolara yaklaşan Türkiye'miz, yeni 
ekonomi politikasıyla dünyanın en güçlü 10 ekonomisi 
olma hedefini tekrar haykırıyor. Dolar yükseliyor, Engin 
Bey bize kızıyor; dolar düşüyor, Engin Bey yine bize kızıyor. 
'Sen ağlama' şarkısı vardı ya herhalde ağlamanın ortaya 
konduğu bir gerçekliği doğru bulmuyorum. Milletin 
sevincine ortak olmak lazım. Dün sokaklar bayram etti. 
Dolardaki düşüşün marketlere yansımasını bekliyoruz. 
Aynı gün arka arkaya etiket değiştiren bazı stokçuların 
geri adım atmasını bekliyoruz. Biz isteriz ki ülkemizin 
büyümesinden herkes keyif alsın. Biz isteriz ki yeni 
dönemde özellikle üretim merkezli yaklaşımımıza herkes 
omuz versin. İktidara muhalif olmak başka bir şeydir, 
milletin büyümesine, devletine muhalif olmak başka bir 
şeydir.

“Sistemin karşılığını göreceğiz”

“Aziz milletimize müjdelerimiz devam ediyor”

Stokçuların Geri Adım Atmasını Bekliyoruz!
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Facebook'ta genel olarak sen�n g�b� 
düşünenler� daha çok görüyorsun 
değ�l m�? Tw�tter tıpkı sen�n g�b� 
düşünenler� “tak�p et” d�ye 
öner�lerde bulunuyor. İnstgram �se 
“tam da bunu arıyordum” ded�kler�n� 
sana sunuyor. Pek� neden? 
Algor�tmalar yüzünden! Bunun 
sonucu olarak sosyal medyayı 

kullanan �nsanlar büyük çoğunlukla yalnızca kend� görüşler�n� 
destekleyen düşünceler� ve yalnızca kend� �nandığı fik�rler� 
doğrulayan haberler� tak�p ederek, beğenerek, yorum yaparak 
özünde kend� söyled�ğ�n�n yankısını d�nlemekten öteye 
g�dem�yor, karşı görüşlerden haberdar olamıyor. Böylece sözde 
demokras�n�n taşıyıcısı olan ve bu yönüyle “yen� medya” 
olarak anılan sosyal medya klas�k telev�zyon yayınlarından 
b�le daha tek t�pç� b�r hâl alıyor. Facebook yetk�l�ler� bu 
durumu: “Ne göreceğ�n�z� b�z seçm�yoruz, s�z seç�yorsunuz. 
S�z b�ze nelere �lg� duyduğunuzu söylüyorsunuz, b�z de s�ze 
�lg� duyduğunuz şeyler� göster�yoruz” sözler�yle “kel�me 
oyunu” yaparak açıklıyorlar. 
Bunun adına yankı odaları den�yor, bu kavram, sosyal medyada 
sansürün olmadığı ve düşünce çeş�tl�l�ğ�n�n maks�mum sev�yede 
olduğu algısına get�r�lm�ş en güçlü redd�yelerden b�r�. Merkez� 
b�r sansür olmadığı doğru ancak otosansür merkez� b�r 
sansürden b�le daha ağır �şlemekte, “söyled�ğ�n yanlış olab�l�r 
m�?” sorusuna dah� katlanamayan �nsanlar sansürü b�zzat kend� 
kend�s�ne uygulayarak karşı görüşler�n etk�leş�m havuzuna 
düşmes�n� b�le engell�yor. Evet sosyal medyada düşünce 
çeş�tl�l�ğ� �dd�ası doğru, ancak düşünceler arası etk�leş�m 
olmadığı �ç�n b�r �şe yaramıyor.
Bu durum sosyal medya kullanıcılarını aslında sürekl� “sen 
haklısın, bak sen�n g�b� düşünen kaç k�ş� var, bak bu haber 
de sen� doğruluyor, bak şu yorum da sen� destekl�yor, sen�n 
düşüncen en �y� düşünce” telk�n�nde bulunan b�r h�pnoz 
aracına dönüştürdü. S�yas� görüş fark etmeks�z�n �nsanlar 
kend� düşünceler� tarafından zeh�rlend�. Sürekl� doğrulanan 
ve tekrarlanan öz düşünces� aşırılaştı, d�ğer düşüncelere karşı 
körleşt�, b�rey�n tüm yaşamını kaplamaya ve b�r süre sonra �se 
gerçekle tamamen bağını kopararak �rrasyonelleşmeye başladı. 
Ps�koloj�k rahatsızlıkları da beraber�nde get�ren bu sarhoşluk 
hal� �le �nsanlar empat�, anlayış, karşı tarafı da d�nleme ve 
makulü arama g�b� kavramları tamamen terk ederek robotlaştı, 
adeta yen�den programlandı. Böyle oldukça da �nsan kend� 
yazdıklarında ya da destekled�kler�nde de g�derek 
saldırganlaşmaya başladı ve n�hayet�nde ortaya toplu b�r 
del�rme hâl�, b�tmeyen b�r yarış ve g�tt�kçe sev�yes�zleşen, 
g�tt�kçe vasatlaşan b�r �let�ş�m “kültürü” çıktı. 

Soru: İletişim çağı gerçekten iletişimi 
arttırdı mı?
İlet�ş�m çağı �le beklenen de artan �let�ş�m yolları �le �let�ş�m�n 
ve �nsanların b�rb�r�n� anlamasıydı. Oysa tar�h b�ze bunun 
koskoca b�r zan olduğunu gösterd�. Ceb�m�zden telefonumuzu 

çıkarıp �sted�ğ�m�z �çer�ğ� �sted�ğ�m�z zaman son sürat oluşturup 
b�nlerce �nsanla paylaşab�ld�ğ�m�z bu çağda ne ürett� �nsanlık? 
Cevap: Nefret, k�n, kutuplaşma, karşı tarafı d�nlememe, empat� 
eks�kl�ğ� ve l�nç kültürü. Pek� nasıl oldu da böyle oldu? Yukarda 
anlattıklarım sanırım cevabı oldu…

Bir örnek vererek yazıyı yavaş yavaş 
bitirelim…
2012 yılında Barack Obama'nın önerd�ğ� verg� düzenlemes�n�n 
kabul ed�lmemes� hal�nde orta sınıfın hane başına ödeyeceğ� 
yıllık gel�r verg�s� 2 b�n dolar c�varında artış yaşayacaktı. Bu 
duruma d�kkat çeken Obama halka b�r çağrı yaparak, 
“Amer�kalılardan şunu talep ed�yorum: Ses�n�z� yükselt�n. 
Kongre üyeler�ne 2 b�n dolar ekstra ödemen�n s�z�n �ç�n ne 
anlama geld�ğ�n� söyley�n. Onlara e-ma�l atın, Facebook 
duvarlarına yazın, ayrıca tweet atın. '#My2K' hashtag�n� 
kullanarak tweet atab�l�rs�n�z.” sözler�yle b�r sosyal medya 
kampanyası, ya da basının �fade ed�ş�yle b�r “sosyal medya 
muharebes�” başlattı.
29 Kasım 2012'de yapılan çağrı �le açılan #My2K et�ket� 8 Ocak 
2013'e kadar gözlend� ve bu et�ket� kullanarak tweet atanların 
etk�leş�m ağı çıkarıldı. Ortaya çıkan sonuç �se tartışmanın 
neredeyse bıçakla kes�lm�ş g�b� �k� ayrı ağ arasında 
döndüğüydü. Gözlem�n sonucuna göre part�zan Tw�tter 
kullanıcıları, kend�n� doğrulayan kaynaklar ve kend� g�b� 
düşünen kullanıcılardan oluşan b�r etk�leş�m balonu yaratıyor ve 
bu balonun dışına çıkmıyor.

Yankı Odaları dediğimiz şey de tam 
olarak buydu… 
Benzer kampanyayı ülkem�zde ana muhalefet part�s� de 
yürüttü/yürütüyor. Sur�yel�lere maaş ve sınavsız ün�vers�te 
hakkı ver�l�yor �dd�ası, tank palet fabr�kası satıldı �dd�ası, 
128 M�lyar dolar nerede sorusu… Bu sorular ve cevaplar 
tarafların umurunda olmadı, taraflar safları sıklaştırdılar ve 
sosyal medya muharebes�nden zaferle çıkmak �ç�n ajansları 
zeng�n ett�ler!  
Yazımı 2016 seç�mler�nde ABD başkanlığını Trump'a 
bırakan Barack Obama veda konuşmasıyla b�t�rmek 
�ster�m: “B�r çoğumuz �ç�n, kend� balonlarımızın �ç�ne 
çek�lmek daha güvenl� gel�yor. Komşularımızın, ün�vers�te 
kampüsümüzün, d�n� alanlarımızın hatta sosyal medya 
akışımızın. B�z�m g�b� olan ve b�z�mle aynı pol�t�k görüşler� 
taşıyan �nsanlar tarafından sarılıyor ve sanılarımızı h�ç 
sınamıyoruz. Çıplak b�r part�zanlığın yüksel�ş�, ekonom�k ve 
d�n� kutuplaşmanın artması, medyamızın her kes�me ayrı yayın 
yapan parçalara ayrılması bütün bu olanlar bu büyük ayrışmayı 
doğal, hatta kaçınılmaz göster�yor. Ve g�derek artan b�ç�mde b�z, 
doğru ya da yanlış olması fark etmezs�n�z, sadece 
düşünceler�m�ze uyan b�lg�ler� kabul ederek bu düşünceler�m�z� 
daha katı hâle get�r�yoruz. Oysa olması gereken, 
düşünceler�m�z� hak�kat b�lg�ler�n üzer�ne kurmak.”

Üyelerinin görüş, eleştiri ve önerilerini yerinde dinlemek için 
Çanakkale Ticaret Borsası Yöneticileri üye ziyaretlerine hız 
kesmeden devam ediyor. Sektörlerde yaşayan sıkıntıları 
yerinde görüp buna göre çözümler üretmek için çalışmalarını 
sürdürdüklerinin altını çizen Abdullah Deniz; “Hububat ve süt 
ürünleri sektörleri başta olmak üzere üreticilerimizin 
sorunları ve talepleri hakkında bilgiler aldık. Borsamızın 
çalışmaları, 2022 yılı hedefleri ve gerçekleştirmeyi 
planladıkları faaliyetleri ile ilgili üyelerimize bilgiler verdik. 
Amacımız pandemi döneminde üyelerimizin sorunlarını 
dinlemek ve sorunlarına çözümler üretebilmektir”
Lâpseki ve köylerinde yer alan üyelere yönelik gerçekleşen 
ziyaretlerde, Meclis Başkanı Abdullah Deniz, Meclis Başkan 
Yardımcısı Aslı Akgül, Meclis Üyesi Coşkun Özer ve Genel 
Sekreter Sevcan Elver yer aldı.
 Yapılan ziyaretlerde pandemi sürecinde yaşanılan 
problemler başta olmak üzere Borsa işleyişi ile ilgili bilgiler 
verilirken, üye işyerlerinin sıkıntıları, Ticaret Borsasından 
istekleri ve şikâyetleri dinlendi.
Memnuniyet ile karşılanan ziyaretlerde konuşan ÇTB Meclis 
Başkanı Abdullah Deniz “Ticaret Borsası olarak mümkün 
olduğu kadar üyelerimizi en üst seviyede ziyaret etmeye 

devam etmekteyiz. Bugünde Lâpseki ilçemizde yer alan 
üyelerimiz ile biraraya geldik. Borsamız çalışmalarına dair 
görüş ve önerilerini aldık. Amacımız pandemi döneminde 
üyelerimizin sorunlarını dinlemek ve sorunlarına çözümler 
üretebilmektir” dedi.
 Meclis Başkanı Abdullah Deniz ziyaretlere ilişkin yaptığı 
değerlendirmede şunları aktardı; “Üye ziyaretlerimiz 
kapsamında Umurbey Beldesi Başkanımız Dr. Erdal Doğan'ı 
makamında ziyaret ederek, tarım ve hayvancılık alanında 
yapılan çalışmalar ile ilgili istişarelerde bulunduk. Borsamız 
ve Belediyemizce işbirliği yapılabilecek konular ile ilgili fikir 
alışverişinde bulunduk. Daha sonra Lâpseki Ziraat Odamızı 
ziyaret ederek, Ziraat Odamızda Değerli Kooperatif 
Başkanlarımız ile bir araya geldik. Hububat ve süt ürünleri 
sektörleri başta olmak üzere üreticilerimizin sorunları ve 
talepleri hakkında bilgiler aldık. Borsamızın çalışmaları, 2022 
yılı hedefleri ve gerçekleştirmeyi planladıkları faaliyetleri ile 
ilgili üyelerimize bilgiler verdik” dedi.  

Üretici örgütleri, artan maliyetler karşısında 
belirlenen referans fiyatın 1 litre sütle 1.5 kilo yem 
alabilir seviyeye çıkarılmasını, litre başına 
destekleme priminin ise 60 kuruşa çıkarılmasını 
istedi.
Süt sektöründeki 7 üretici örgütü ortak açıklama 
yaparak çiğ süt referans fiyatının ve çiğ süt 
destekleme priminin artırılmasını istedi. Üretici 
örgütleri artan maliyetler karşısında belirlenen litre 
başına 4 lira 70 kuruşluk referans fiyatın 1 litre sütle 
1.5 kilo yem alabilir seviyeye çıkarılmasını litre başına 
20 kuruşluk destekleme priminin ise 60 kuruşa 
çıkarılmasını istedi.
Türkiye Ziraat Odaları Birliği Genel Başkanı Ş. Şemsi 
Bayraktar, Türkiye Süt Üreticileri Merkez Birliği Genel 
Başkanı Tevfik Keskin, Türkiye Damızlık Sığır 
Yetiştiricileri Merkez Birliği Genel Başkanı Kamil 
Özcan, Türkiye Hayvancılık Kooperatifleri Merkez 
Birliği Genel Başkanı Ahmet Ertürk, Tarım 
Kooperatifleri Merkez Birliği Genel Başkanı Mehmet 
Özkurnaz, KÖY-KOOP Merkez Birliği Genel Başkanı 
Eray Çiçek ve Tüm Süt, Et ve Damızlık Sığır 
Yetiştiricileri Derneği Genel Başkanı Sencer 
Solakoğlu'nun ortaklaşa yaptığı açıklama şöyle:
“Bilindiği üzere, 24 Kasım 2021 tarihinde tüm üretici 
örgütleri olarak kamuoyuna sorunlarımızı ve 
beklentilerimizi içeren ortak bir açıklama 
yaptık.Üreticilerimiz adına yaptığımız bu girişim 
yetkililerden karşılık buldu ve Gıda Komitesi 29 
Kasım'da yapılan toplantısında fiyat belirleme 
aşamasında müdahil olmadı. Çiğ süt tavsiye fiyatı 
üretici ve sanayicilerce Ulusal Süt Konseyi
Yönetim Kurulu'nda pazarlık usulüyle belirlendi.
Gıda Komitesi Toplantısının hemen ardından Ulusal 
Süt Konseyi (USK)'nin 29 Kasım 2021 tarihinde 
yapılan toplantısında alınan kararla, 8 Aralık 2021 
tarihinden geçerli olmak üzere soğutulmuş çiğ sütün 
tavsiye satış fiyatı brüt 4 lira 70 kuruş olarak 
belirlendi.
Konseyin yaptığı açıklamada; 'Ulusal Süt Konseyi, çiğ 
sütün üretim maliyetinde öngörülmeyen değişimler 
görülmesi durumunda yeniden toplanıp karar 
verecektir' denildi.
Ulusal Süt Konseyi (USK)'nin belirlediği 4 lira 70 
kuruş brüt fiyattır. Üreticinin eline toplama, soğutma, 
borsa tescil ücretleri gibi masraflar çıkarıldıktan 
sonra yaklaşık 4 lira 41 kuruş geçecektir.

İnsanlar Kendi Düşünceleri Tarafından Zehirlendi 

Üretici çiğ sütte fiyat 
ve prim artışı istiyor

Gezilmedik Üye Bırakmadı
KOLTUKTA POZ VEREN 
BAŞKANLARA ÖRNEK OLSUN!
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Dövizin düşmesinin ardından fiyatların düşmesini bekleyen 
vatandaşlar, her gün aynı etiketlerle karşılaşınca tepki 
göstermeye başladılar. MHP Çanakkale İl Başkanı Ali 
Tuğrul Yıldırım da düşmeyen fiyatlara isyan etti. Yıldırım, 
“Kur reel değerlerine çekilirken; fiyatlardaki abartılı 
artışların sonlandırılması ve özellikle temel ihtiyaç 
maddeleriyle ilgili piyasa rakamlarının da gerçek 
değerlerine indirilmesi gerekmektedir.” dedi.
Dolar kısa sürede 8 TL'den 18 TL'ye kadar çıktı. Dövizin her 
yükselişinde hemen her şey aynı oranda zam aldı. Devlet 
akaryakıta, marketler gıdalara, pazarcılar sebze meyveye, 
firmalar teknoloji ürünlerine. Arabalar, evler, dolara bağlı 
olan olmayan her ürün jet hızı ile arttı. Bu hafta başında 
hükümetin aldığı yeni ekonomik kararlarla beraber dolar 
bir gecede yüzde 40 civarında düşerek 11 TL'ye kadar 
geriledi.
Dövizin düşmesi ile beraber vatandaşlar ilk olarak 
akaryakıt fiyatlarının düşmesin bekledi. Fiyatların düşeceği 
beklentisi ile kimse akaryakıt da almadı. Araçlarındaki 
depo geçen süre içinde boşaldı ama akaryakıt fiyatları 

düşmedi. Bahane olarak da vergiler gösterildi.
Akaryakıt fiyatları düşmeyince hiçbir ürün de de düşme 
yaşanmadı. Özellikle marketlerdeki fiyat etiketlerinde de 
bir oynama olmadı. Dövizle hızla artan fiyatlar dövizin 
düşmesine rağmen olduğu yerde kaldı. Fiyatların 
düşmemesine her geçen gün tepkiler de artıyor.

“Spekülatif Fiyatlamalar 
Sonlandırılmalıdır…”
Her kesimden tepkilere neden oluyor. Tepki gösterenlerden 
biri de MHP İl Başkanı Yıldırım oldu. Yıldırım sert bir dille 
bunu eleştirerek fiyatların eski halime dönmesini istedi.
Yıldırım'ın konu ile ilgili şu açıklamayı yaptı; “Ekranların 
sağ alt köşesinde yer alan kur hareketleri ülkemize karşı 
kurulan tuzakları görmek için yeter de artar…
Fırsatçılar da spekülatif ortamdan yararlanıp temel ihtiyaç 
maddelerinin fiyatlarında aşırı artışlar yapmışlardır. Piyasa 
spekülatörleri ve kâra doymayan simsarlar, mal stoklamak 
ve dövizdeki artışa paralel zamlar yapmak suretiyle fahiş 
kazançlar elde etmişlerdir.
Ancak kur korumalı TL vadeli mevduat sisteminin, hayata 
geçirilmesi üzerine, döviz kurunda uzun süredir biriken 
spekülatif köpük temizlenmeye başlamış, dolara koşma 
yarışı da sonlandırılmıştır.
Ancak kurdaki düşüş hızı, kur bahane edilerek her alanda, 
her kalemde arttırılan fiyatların gerçek ve makul 
rakamlara indirilmesinde görülmemektedir.
 Kur reel değerlerine çekilirken; fiyatlardaki abartılı 
artışların sonlandırılması ve özellikle temel ihtiyaç 
maddeleriyle ilgili piyasa rakamlarının da gerçek 
değerlerine indirilmesi gerekmektedir.
Artık herkesin, her kesimin elini taşın altına koymasının 
zamanı gelmiştir. Devlet bizim, millet bizimdir…
Kimin ne yaptığını ne yapmak istediğini görüyor, takip 
ediyoruz. Biz bu oyunu bozarız....”

FİYATLARI ACİL İNDİRİN
Bayramiç Ziraat Odası Başkanı İsmail Pehlivan da fiyatların 
indirilmesi için çağrıda bulundu. Pehlivan, “Çiftçi milletin 
efendisidir, asildir! Zor zamanda milletinin yanında olan 
çiftçidir. Kötü günde dahi üretime devam eden, ülkeyi 
doyurandır. Üretimin devamlılığı ve ülke ekonomisi için 
gübre, mazot, yem ve ilaç fiyatlarına acilen müdahale 
edilmelidir” ifadelerini kullandı.

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Genel Başkan 
Yardımcısı ve Çanakkale Milletvekili Av. Muharrem 
Erkek Fox TV'de yayınlanan İlker Karagöz'le Çalar 
Saat programına konuk oldu. Erkek 1915 Çanakkale 
Köprüsü ile ilgili değerlendirmelerde bulundu.
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Genel Başkan 
Yardımcısı ve Çanakkale Milletvekili Av. Muharrem 
Erkek Fox TV'de yayınlanan İlker Karagöz'le Çalar 
Saat programına konuk oldu. Erkek 1915 Çanakkale 
Köprüsü ile ilgili değerlendirmelerde bulunarak, 
“Projeye değil, ranta karşıyız. üç tane boğaz köprüsü 
yaparız o paraya” dedi.
1915 Çanakkale Köprüsü ile ilgili maiyet hesabı yapan 
Muharrem Erkek, “Kamu, özel işbirliği projeleri 
milletin kanını emen projelerdir. Biz projeye değil, 
ranta karşıyız” dedi. Köprünün gerekli olduğunu, 
bunu 30 yıl önce dile getirdiklerini ve projelerde yer 
aldığını ifade eden Erkek, “Ama böyle mi olmalı, her 
gün için 45 bin araç için garanti vermişler, taahhüt 
etmişler. Bir araç 15 Euro+ KDV. Toplam verdikleri 
garanti, yaklaşık 2,5-3 milyar Euro. 11 yıl ödenecek. 
Bunu kim ödeyecek? Millet, yani 83 milyon ödeyecek. 
2,5-3 milyar Euro garanti veriyorlar, 3 tane köprü 
yaparız bu parayla” diye konuştu.

MHP Çanakkale İl Başkanı Ali Tuğrul Yıldırım

“SPEKÜLATİF FİYATLAMALAR 
  SONLANDIRILMALIDIR…”
Kimin ne yaptığını ne yapmak istediğini görüyor, takip ediyoruz. Biz bu oyunu bozarız!

Kamu, Özel İşbirliği 
Projeleri Milletin 
Kanını Emen Projelerdir

Başkanlar Gitti Üyeler Kaldı, Partinin Kapısına Kilit Vurdular

Çanakkale genelinde toplamında 100 kişi üyesi olan 
Gelecek Partisi Çanakkale Teşkilatında Kasım Ayı'nın ilk 
günlerinde başlayan istifalar ardı ardına geldi. Son olarak 
da büyük vaatlerle koltuğa oturan Yiğit Akkoyun'un da 
istifa etmesiyle partinin kapısına kilit vuruldu.
Kurucu Çan İlçe Başkanı Ferudun Algan, İl Kadın Kolları 
Başkanı Ebru Ertekin, Kurucu Biga İlçe Başkanı Pelin 
Alkan Güçlü 'nün ardından son olarak İl Başkanı Yiğit 
Akkoyun, 9 aydır yürütmekte olduğu il başkanlığı 

görevinden istifa ettiğini duyurdu. İstifa etmeden önce 
görevde iken sessiz kaldığı konuları da açıklamak 
istediğini dile getiren Akkoyun, “En büyük darbeyi kendi 
içimizde bu davayı sahiplendiğini söyleyen 
arkadaşlarımdan yedim.” dedi. 
Gelecek Partisi Genel Başkanı Prof. Dr. Ahmet Davutoğlu 
tarafından göreve getirilen, Gelecek Partisi İl Başkanı Yiğit 
Akkoyun, 9 aydır yürütmekte olduğu Gelecek Partisi 
Çanakkale İl Başkanlığı görevinden istifa ettiğini duyurdu.
Çanakkale'de parti teşkilatı olası erken seçimlere 
hazırlanmak için sahaya hızlı girerken Gelecek Partisi'nde 
ayrı bir hareketlilik başladı. Prof. Dr. Ahmet Davutoğlu 
başkanlığında kurulan yeni partilerden biri olan Gelecek 
Partisi'nin Çanakkale teşkilatında Kasım ayının ilk 
günlerinde başlayan yaprak dökümü devam ediyor.   

Yaprak  Dökümü Kasım'da Başladı
 Gelecek Partisi  Eski İl Başkanı Yiğit Akkoyun'a yönelik 
uzun zamandır eleştiriler geliyordu.  Önce Gelecek Partisi 
Kurucu Çan İlçe Başkanı Ferudun Algan, işlerinin 
yoğunluğu ve İl Başkanı ile uyumsuzluk sebebi ile Kadın 

Kolları, Gençlik Kolları ve yönetimi ile birlikte istifa ettiğini 
duyurdu.
 8 ay önce atanan yeni İl Başkanıyla ve yönetimiyle 
uyumsuz olduğum ve birlikte çalışmak istemediğim için 
bana layık görülen Gelecek Partisi Kurucu Çan ilçe 
Başkanlığı görevimden istifa ediyorum. Gelecek Partisi 'ne 
gönül vermiş biz kurucular olarak partimizle hiçbir 
sorunumuz yoktur. Biz Partimize ikna edilenler değil, 
inananlar olarak bu Bayrağı kalbimizde, ruhumuzda, 
fikrimizde taşımaktan onur ve gurur duyacağız” ifadeleri 
ne yer vermişti.
 Gelecek Partisi İl Kadın Kolları Başkanı Ertekin de istifa 
etti. Gelecek Partisi Çanakkale İl Kadın Kolları Başkanı 
Ebru Ertekin, görevinden istifa ettiğini duyurdu.Ertekin 
sosyal medya hesabından yaptığı kısa açıklamada, 
“Gelecek Partisi Çanakkale İl Kadınkolu başkanlığından 
sağlık sebeplerinden dolayı İstifa ettiğimi bildiririm” 
ifadelerine yer vermişti.
 Gelecek Partisi Kurucu Biga İlçe Başkanı Pelin Alkan 
Güçlü de ilçe Başkanlığından işlerinin yoğunluğu nedeni 
ile istifa etti.
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Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası (ÇTSO) Başkanı Selçuk 
Semizoğlu, ekonomik anlamda düzlüğe çıkışın tek yolunun 
üretim ver ihracatı artırmak olduğunu dile getirdi. 
Hükümetin yeni ekonomi politikası kapsamında açıklanan 
finansal alternatifler ile ekonomik tedbirleri yerinde 
bulunduğunu kaydeden Semizoğlu “Faizler düştü de hangi 
banka ne veriyor?” diye sordu; “Evet faizler düştü, faizler 
düştükten sonra kurda oynamalar oldu. İnşallah önümüzü 
gördüğümüz sürece biz üretici iş insanları olarak bunun 
altından kalkacağız. Ama bir eleştirim var. Faizler düştü de 
hangi banka ne veriyor? Özellikle kamu bankaları riski 
açık yani hesabı açık normalde kullanabilir olması gereken 
krediyi kullanamıyor. Üretim diyoruz, yatırım diyoruz, 
istihdam ihracat diyoruz. Var mı yıllık yatırım kredisi 
ülkemizde? Büyük firmalar bunu alıyor. Büyük firmalar 
yurtdışına da gidiyor nereden alacağını da biliyor. Daha 
emekleyen, yürümeye başlayacak beki yürümüş koşmaya 
başlayacak bu firmalar alabiliyor mu? Yani biraz da faiz 
düştü ama kullanabilen var mı? Aramızda çok az olduğuna 
inanıyorum.”
ÇTSO Aralık Ayı olağan Meclis Toplantısı, ÇTSO Kongre 
Fuar Merkezi İÇDAŞ Salonunda gerçekleştirildi.
Toplantının açılış konuşmasını yapan ÇTSO Meclis Başkan 
Yardımcısı Turgay Kılıç, döviz kurlarındaki sağlıksız 
yükseliş neticesinde ekonomik istikrarsızlık oluştuğuna 
dikkat çekerek, kurlardaki dalgalanmanın yanı sıra 
enflasyonu tetikleyen baş etkenler arasında fırsatçılık ve 
stokçuluğun olduğunu ifade etti.

“YENİ EKONOMİ MODELİNİ OLUMLU 
BULUYORUM”
Hükümetin, dolar ve euro kurlarının sağlıksız yükselişini 
sağlayıp manipülasyon yapan, fırsatçılık ve stokçuluk 
yapanlara karşı açtığı savaşı desteklediğini belirten Kılıç, 
Hazine ve Maliye Bakanı Nureddin Nebati tarafından 
açıklanan yeni ekonomi politikasını da desteklediğini 
vurguladı.
Kılıç şöyle konuştu:

“Uzun zamandır ülkemizde dolar ve euro kurunun 
sağlıksız yükselişleri neticesinde kimi sektörler 
sürdürülemez hale geldi ve ekonomik istikrarsızlık oluştu. 
Ülke olarak bu konudan çok yara aldık. Girdi maliyetlerimiz 
taşınamaz oranlara yükseldi ve her sektörde fiyat 
yükselişleri oluştu. Bunun neticesinde hep birlikte şu an 
enflasyon ile mücadele eder olduk. Ancak bu durum 
sadece ülkemize has değil dünyanın en büyük 
ekonomisine sahip Amerika Birleşik Devletleri'nde 
enflasyon son 39 yılın zirvesine çıkarak %6,8 oldu ve 
Haziran 1982'den beri en yüksek seviyeye çıktı. Global 
maliyetler arttı. Ülkemizde enflasyonu tetikleyen baş 
etkenler; dolar ve euro kurunun sağlıksız yükselişi, 
fırsatçılık ve stokçuluk. İlimizde böyle bir şey olmadığını 
biliyoruz ancak bunları yapanları sizlerin huzurunda 
kınıyor ve Allah'a havale ediyorum. Ülke hepimizin ülkesi, 
ülkemiz var olacak ki biz var olalım, ticaretimiz var olsun. 
Bir kerelik kazanmaktan ziyade istikrarlı ve düzenli 
kazanalım. Devletimizin; dolar ve euro kurunun sağlıksız 
yükselişini sağlayıp manipülasyon yapan, fırsatçılık ve 
stokçuluk yapanlara karşı aştığı savaşı destekliyorum ve 
hepinizi de desteğe çağırıyorum. Siyasi görüşümüzü bir 
kenara bırakıp hepimizi elini taşın altına koymayı ve 
ülkemize, geleceğimize sahip çıkmaya davet ediyorum. 
Sayın bakanımızın dün detaylarını açıkladığı yeni ekonomi 
modelini olumlu buluyorum ve ekonomik istikrarın bir an 
önce devreye sokulmasını, değer kaybeden TL'nin global 
ölçekte tekrar eski değerine kavuşmasını gerekli 
görüyorum.”

“FİNANSAL ALTERNATİFLERİ VE 
EKONOMİK TEDBİRLERİ YERİNDE 
BULUYORUM”
ÇTSO Yönetim Kurulu Başkanı Selçuk Semizoğlu ise, 
öngörülebilir bir gelecek, istikrar ve güven ortamının 
yatırıcı için çok önemli olduğunu her fırsatta 
vurguladığının altını çizerek, hükümetin bu noktada 

açıkladığı finansal alternatifler ile ekonomik tedbirlerini 
yerinde bulduğunu kaydetti.
Semizoğlu açıklamasında şu ifadelere yer verdi:
“Hükümetin yeni açıkladığı finansal alternatifleri ve 
ekonomik tedbirleri yerinde buluyorum. Her zaman ifade 
ettiğim gibi;  öngörülebilir bir gelecek, istikrar ve güven 
ortamı,  yatırımcı için çok önemlidir. Kurumlar Vergisi 
oranının %1 de olsa indirilmesi, asgari ücretten kaldırılan 
vergi oranından çok daha önemlidir.  Bu güven ortamı 
sağlandığında yatırımcı, girişimci, hele ki Türk iş dünyası 
üretir, istihdam yaratır, satar, ihraç eder. Normal şartlarda 
oluşan ekonomik krizler ile ekonomik daralmalar ile 
mücadele de eder. Daha önce de 2001 ve 2008 yıllarında 
mücadele etmedik mi? Ben kendi ticaretimde 1994 yılını da 
yaşadım. Bunları birçoğumuz hatırlarız ama yeter ki 
piyasayı kendi dinamikleri oluştursun. Üretici malı 
üretiyor, satıyor, dönüyor hammaddeyi almaya, 
sattığından daha ucuz hammadde almaya çalışıyor. Bu 
ortadan kalkarsa piyasanın dinamikleri yerleşirse ben 
inanıyorum ki Türk iş dünyası olarak biz bu girdaptan da 
çıkacağız.

“ZOR GÜNLERDEN ÇIKIŞIMIZN TEK 
YOLU ÜRETİM VE İHRACATTIR”
Üretime dayalı büyüme anlayışı benimsenmedikçe 
krizlerden fazla etkilenmenin kaçınılmaz olduğunun altını 
çizen Semizoğlu, “Bizim zor günlerden çıkışımızın tek yolu 
üretim ve ihracattır arkadaşlar. İthalata dayalı tüketim ile 
büyümeden bahsedemeyiz. Üretime dayalı büyüme 
anlayışı benimsenmedikçe, dışa bağımlılığımız 
azalmadıkça tüm dünyayı etkileyen bu gibi krizlerden 
daha fazla etkilenmemiz de kaçınılmazdır” dedi.

“KÖPRÜ HEPİMİZ İÇİN BİR UMUT IŞIĞI 
GİBİ DOĞUYOR”
Başkan Semizoğlu, yapımında son aşamaya gelinen 1915 
Çanakkale Köprüsü'nün kent ekonomisi için önemine 
dikkat çekerek, “Köprü Ocak ayının sonu Şubat ayının başı 

Bir Eleştirim Var, Faizler Düştü de 
Hangi Banka Ne Veriyor? 
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Çanakkale İl Genel Meclisi 2021 yılının son meclis 
toplantısını olağanüstü toplantı ile gerçekleştirdi.
Olağanüstü meclis toplantısında Çanakkale Valisi İlhami 
Aktaş'ın “Ek Ödenek Alınması” konusundaki gündem 
maddesi görüşüldü. Çanakkale Valisi İlhami Aktaş imzalı 
meclis Gündem maddesinde,  “İl Özel İdaresi'nin temel gelir 
kaynağı olan merkez idare vergi gelirlerinden alınan pay 
gelirleri incelendiğinde beklentiye göre 7.900.000,00 TL 
gelir fazlalığı oluştuğu görülmektedir. İdaremizce verilen 
hizmetlerin aksatılmadan yürütülebilmesi için ekli 
listedeki bölümler için toplam 7.900.000,00 TL ödeneğe 
ihtiyaç duyulduğu bilinmektedir. Merkez idare vergi 
gelirlerinden alınan pay gelirlerindeki gelir fazlalığı karşılık 
gösterilerek 5302 sayılı il Özel idaresi Kanununun 10/b 
maddesi ve Mahalli idareler Bütçe ve Muhasebe 
yönetmeliğinin 37.maddesi uyarınca ekli listedeki 
bölümlere karşılarındaki miktarlar kadar ek ödenek 
alınması ile ilgili teklifin 5301 sayısı konunun 13.maddesi 
uyarınca İl Genel Meclisimizin gündemine alınması 
hususunda gereğini rica ederim” ifadelerine yer verildi.

Gündem maddesinde ek bütçede, köy içme suyu bakım ve 
onarımlarına 300 bin tl, il yolları bakım ve onarım 
giderlerine 1 milyon tl, köy elektirik giderlerine 500 bin tl, iç 
borç faiz giderlerine 1 milyon 600 bin tl, il ban sermaye 
payına 600 bin tl, mülga köy hizmetleri işçi ücretlerine 200 
bin tl ve gestaş işçi ücretlerine 3 Milyon 700 Bin TL ek 

ödenek verilmesi talep edildi. Talep ile ilgili yapılan 
komisyon toplantısının artından hazırlanan ve komisyon 
üyelerince imzalanan komisyon raporu yapılan meclis 
oylamasında oy birliği ile kabul edildi.

İl Genel Meclisi ek ödenek için olağanüstü toplandı

Çanakkale'de Kasım ayında 
bin 459 konut satıldı
Çanakkale'de Kasım ayı itibariyle bin 459 konut satışı 
gerçekleştirildi.
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) verilerine göre; 
Türkiye genelinde konut satışları Kasım ayında bir 
önceki yılın aynı ayına göre yüzde 59,0 artarak 178 bin 
814 oldu. 
Konut satışlarında İstanbul 31 bin 706 konut satışı ve 
yüzde 17,7 ile en yüksek paya sahip oldu. 
Satış sayılarına göre İstanbul'u 17 bin 117 konut satışı ve 
yüzde 9,6 pay ile Ankara, 11 bin 116 konut satışı ve 
yüzde 6,2 pay ile İzmir izledi. 
Konut satış sayısının en az olduğu iller sırasıyla 36 
konut ile Hakkari, 65 konut ile Ardahan ve 98 konut ile 
Bayburt oldu.

gibi bitiyor ve ilk araç geçecek inşallah. Köprünün 
gerçekten büyük bir ivmesi var. Daha bunu da tam olarak 
anlamış, yaşamış değiliz. Şöyle örneklendirebilirim; Ezine 
Gıda İhtisas OSB yönetimine Odamızı temsilen ben de 
katılıyorum şu anda satılacak parsel kalmadı. 
Meyvecisinden, mandıracısına birçok gıda üzerine 60-65 
tane fabrika kanun gereği en fazla 3 sene içerisinde burada 
inşallah üretime geçecek. Geçtiği zaman her birinin beyaz 
yakalı, mavi yakalı çalışanları ve Çanakkale ekonomisine 
çok müthiş bir faydası olacak. Çok kısa sürede 
parsellerinin satılmasının en büyük nedeni köprü. 
Çanakkale artık ulaşılabilir bir il. Yurtdışına ve Türkiye'nin 
çok büyük yoğunluğunun yaşadığı İstanbul'a da 
ulaşılabilir.  Köprü gerçekten hepimiz için bir umut ışığı gibi 
doğuyor arkadaşlar. İnşallah önümüzdeki günlerde 
köprünün üzerinden hep birlikte geçmek nasip olur” diye 
konuştu.

“BULGARİSTAN'DA BİR TANITIM 
ETKİNLİĞİ GERÇEKLEŞTİRECEĞİZ”
Döviz kurlarındaki artış sonrası Bulgaristan ve Yunanistan 
başta olmak üzere Balkan coğrafyasından gelen turistlerin 
alışveriş için Edirne'ye akın etmesini örnek gösteren 

Semizoğlu, Çanakkale'nin de bu 
pastadan pay alması için gerekli 
tanıtım çalışmalarına başladıklarını 
ve 2022'nin Şubat ayında 
Bulgaristan'da bir tanıtım etkinliği 
gerçekleştireceklerini dile 
getirerek, “Kurun artışından dolayı 
haberlerde izliyoruz. Edirne'nin, 
Keşan'ın, Artvin'in, Iğdır'ın sınır 
illeri olmasından dolayı 
yurtdışındaki komşularımızdan 
haritadaki avantajlarından dolayı 
daha fazla yararlanıyorlar. Biz de 
köprüden sonraki Çanakkale'nin 
bu pastadan pay alması için 
özellikle Balkan coğrafyası, 
Yunanistan, Bulgaristan ağırlıklı 
olmak üzere tanıtımlara başladık. 
Sağ olsun Yönetim Kurulu Üyemiz 
Akın Yalman arkadaşımız bu 
konuda sorumluluk aldı. 
Çanakkale'de turizm ve 
türevleriyle ilgili bütün yetkili 
arkadaşlarımızla görüşüyoruz ve 
önümüzdeki 2022 Şubat ayında 
Bulgaristan'da bir tanıtım etkinliği 
gerçekleştireceğiz. Onun da 
bilgisini vermek istiyorum” dedi.

“FAİZLER DÜŞTÜ DE 
HANGİ BANKA NE 
VERİYOR?”

Faizlerdeki düşüşün banka kredilerine yansımamasına 
yönelik tepkisini ortaya koyan Başkan Semizoğlu, 
eleştirilerini şu sözlerle sıraladı:
“Evet faizler düştü, faizler düştükten sonra kurda 
oynamalar oldu. İnşallah önümüzü gördüğümüz sürece biz 
üretici iş insanları olarak bunun altından kalkacağız. Ama 
bir eleştirim var. Faizler düştü de hangi banka ne veriyor? 
Özellikle kamu bankaları riski açık yani hesabı açık 
normalde kullanabilir olması gereken krediyi 
kullanamıyor. Üretim diyoruz, yatırım diyoruz, istihdam 
ihracat diyoruz. Var mı yıllık yatırım kredisi ülkemizde? 
Büyük firmalar bunu alıyor. Büyük firmalar yurtdışına da 
gidiyor nereden alacağını da biliyor. Daha emekleyen, 
yürümeye başlayacak beki yürümüş koşmaya başlayacak 
bu firmalar alabiliyor mu? Yani biraz da faiz düştü ama 
kullanabilen var mı? Aramızda çok az olduğuna 
inanıyorum.”

“İŞ DÜNYASI OLARAK ÖNÜMÜZÜ 
GÖRMEK İSTİYORUZ”
Başkan Semizoğlu, kurdaki dalgalanmanın üretimi devam 
ettirme noktasında işleri zorlaştırdığına vurgu yaparak,  

“İnanın son 10 gündür bu kürsüde ne konuşacağımı 
düşündüm. Konuşmam 2 gün önce başkaydı, dün revize 
etmek zorunda kaldım. Çünkü günlük kur değişiklikleri % 
30-35'lere geliyor. Biz iş dünyası olarak önümüzü görmek 
istiyoruz. Biz aldığımızı alıp çalışanımızın maaşını 
ödeyelim. Her şeyi ödedikten sonra dönüp yine aynı malı 
almak, üretimimizi devam ettirmek istiyoruz. Ama bu 
dalgalanmayla bunu zor yapıyoruz. İnşallah son 3-4 
gündür dalgalanma durdu öyle devam eder. Bunun nasıl 
olacağı hakkında bir şey konuşamam ben ekonomist 
değilim. Ama 30 yıldır üreten, alıp, satan bir kardeşinizim. 
Önümü gördükten sonra ben ticaretimi devam ettiririm. 
İşlerimiz kötü değil arkadaşlar, moralimiz de kötü değil. 
İnanın asgari ücretin üzerindeki 4.500,00 TL ya 5.000,00 
TL maaş alan çalışan arkadaşımızın üzerindeki vergi 
yükünün azaltılması benim hoşuma gitti. Çünkü her iş 
veren çalışanının verimli çalışmasını ister. Eğer ki 
çalışanınızın aklında çocuğuna alacak mamanın parası 
varsa, ödeyecek kira adamın aklındaysa o zaten sizin 
yanınızda fiilen çalışmıyor. Allah muhafaza ağır işte çalışan 
aklı orada değil iş kazasına bile neden olabilir kafadaki 
yoğun düşünceler. Biz çalışanımızın da mutlu olduğu, iş 
dünyamızın da mutlu olduğu bir dünya istiyoruz. Bunun 
için de önümüzü görmek istiyoruz” ifadelerini kullandı. 
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Çanakkale kent turizm hakkında değerlendirmeler 
yapan TURSAB Çanakkale Körfez BTK Başkanı Ahmet 
Çelik yıllardır çözülemeyen park sorununa dikkat 
çekerek, “park sorunu, dışardan gelenlerin araçlarını 
güvende bir şekilde park edecekleri, şehir merkezine 
ulaşmaları gerekir. Ve yine tur otobüslerinin de şehir 
merkezinde otobüslerini park edecekleri, acentaların 
tur operatörlerinin, güvenli ve kolay bir nokta olması 
gerekir ki grupların şehir merkezine şehir merkezinde 
vakit geçirmeleri sağlanmış olsun, dolayısı ile bu eksik 
giderildikten sonra, turizm enformasyon merkezimiz 
var tam Çanakkale merkezde, iskelede mesela burası 
bir başlangıç olabilir. Buradan başlayabilir. Bütün 
broşürler tanıtımlar burada yapılabilir” önerilerinde 
bulundu. Çanakkale Valiliği öncülüğünde “Çanakkale 
markalaşıyor” çalışmasının da başladığının bilgisini 
veren Çelik; “Valiliğimiz zamanında bir çalışma başattı. 
Çanakkale markalaşıyor diye, bu çalışma devam 
ediyor. İnşallah yakın zamanda sonuçlanacak ve 
markalaşması ile ilgili mobil aplikasyonundan tutunda 
haritalarına kadar şehrin diğer kamu kurum ve 
kuruluşları ile entegre olarak, iyi bir şey çıkacağını 
düşünüyorum.'' diye konuştu.
Çanakkale Turizm hakkında değerlendirmeler yapan 
TURSAB Çanakkale Körfez BTK Başkanı Ahmet Çelik, 
kentte turizm alanında çalışan herkesin mesleğini 
aşkla yaptığını söyleyerek sözlerine başladı. Ayrıca, 
Çelik kentin çevresinin merkezinden daha popüler ve 
markalaşmış olduğunu da ifade ederek; '' Çanakkale'de 
turizmci kimliğine sahip olan herkes inanın işini aşkla 
yapıyor. Bunun sonuçlarını zaten görüyoruz her 
mecrada turizm alanında. Çanakkale'nin çevresi, 
Çanakkale'nin şehir merkezinden daha ünlü ve fazla 
marka değeri parlatılmış düzeyde, Tabii bununda 
sebepleri var. Çanakkale Şehir Merkezi Fatih Sultan 
zamanında inşası başlanan, Kale-i Sultaniye (Çimenlik 
Kalesi) ile yerleşime açılmış bir merkez, aslında yeni bir 
şehir çok eski bir şehir değil, öncelikle onu ifade etmek 
istiyorum.'' şeklinde konuştu.

''İSTİYORUZ Kİ ÇANAKKALE 
MERKEZİNDE İNSANLAR DAHA 
FAZLA ZAMAN HARCASIN''
Çanakkale kentinin etrafındaki alanların çok kıymetli 
destinasyonlar olduğunu vurgulayan Çelik;  ''İstiyoruz 
ki Çanakkale merkezinde insanlar daha fazla zaman 
harcasın, bir gel geç merkezi olmasın, daha fazla zaman 
harcasın'' diyerek kent yapısından bahsetti; 
''Çanakkale Savaşları sırasında, tabii ordumuzun 
merkezi olması sebebiyle de, Aynalı Çarşı, Çanakkale 
şehrine konuşlanmış olması da şehrin o zamanlar ki 
değerini arttırmış, fakat şehir merkezinde,  yakınında 
hemen karşısında Gelibolu yarımadası yer alması, 20 
Km ötede Troya'nın yer alması, Asoss'un olması, Kaz 
dağlarının olması, insanların bu bölgelerde fazlaca vakit 
göstermelerinden, Çanakkale şehir merkezinde daha 
az zaman geçirdiklerine sebep olmuş, fakat biz bunu 
yıllardır, Çanakkale turizmcileri olarak, yerel kamu ve 
görevlileri, olarak bunun farkındayız. Bunu arttırmak 
için bunu değiştirmek için, farklı bir yere getirebilmek 
için çok gayretli emeklerimiz oldu. İşte bunlardan en 
önemlisi 2018 Troya yılıdır Biz Troya yılı ile değişen 

gelişen, turizm anlayışını burada oturtmaya çalışıyoruz. 
İstiyoruz ki Çanakkale merkezinde insanlar daha fazla 
zaman harcasın, bir gel geç merkezi olmasın, daha fazla 
zaman harcasın, bu konuda çalışmalar devam ediyor.'' 
dedi.

''SEYAHAT  ACENTALARIN 
TAMAMINDA BU OLMASI GEREKİR''
Seyahat acentalarının tamamında, ''Şehir merkezinin 
nasıl gezeceği ile ilgili, bir broşür olması gerekir'' diyen 
Ahmet Çelik bunun kent merkezi için ivelikle yapılması 
gerektiğini ifade ederek sözlerine devam ederek; ''Ama 
bizim her zaman Tursab olarak tavsiyede 
bulunduğumuz bir onu var. İvedi bir şekilde Çanakkale 
Şehir Merkezinin Şehir Planı, Turizm Şehir Planının 
çıkarılması gerekir. Çanakkale'de konaklama 
tesislerinin tamamında bu olması gerekir. Seyahat 
acentaların tamamında bu olması gerekir. 
Rehberlerimizin tamamın bunu bilmesi gerekir. Yani 
otele gelen şehre gelen, yerli veya yabancı bir turist bir 
şehir merkezinin nasıl gezeceği ile ilgili, bir broşür 
olması gerekir, haritalandırması, işaretlen dirilmesi 
gerekir. Aynı bir yürüyüş rotası gibi aslında ve bir 
rotaya göre bir plan programa göre, bir yürüyüş bir 
zaman geçirmesi gerekir. Ne olabilir işte gastronomi 
rotaları belirlenir. Restoran bu tesis, işte burada tatlı 
yiyebilirsiniz, burada kahve içebilirsiniz, şurada balık 
deneyimi yaşayabilirsiniz gibi, buna ivedi ile ihtiyacımız 
var.'' şeklinde konuştu.

''ŞEHİR MERKEZİNDE İNSANLARIN 
DAHA FAZLA ZAMAN GEÇİRMELERİ, 
SAĞLANMASI GEREKEBİLİR''
Çanakkale turizmcileri olarak şehrin markalaşması ile 
ilgili, bir çalışma başlatılması ile ilgili bir talepte 
bulunduklarını  söyleyen  Ahmet Çelik; ''İkinci önemli 
ise park sorunu, dışardan gelenlerin araçlarını güvende 
bir şekilde park edecekleri, şehir merkezine ulaşmaları 
gerekir. Ve yine tur otobüslerinin de, şehir merkezinde 
otobüslerini park edecekleri, acentaların tur 
operatörlerinin, güvenli ve kolay bir nokta olması 
gerekir ki, grupların şehir merkezine salı verilmesi, 
grupların, şehir merkezinde vakit geçirmeleri 
sağlanmış olsun, dolayısı ile bu eksik giderildikten 
sonra, turizm enformasyon merkezimiz var tam 
Çanakkale merkezde, iskelede mesela burası bir 
başlangıç olabilir. Buradan başlayabilir. Bütün broşürler 
tanıtımlar burada yapılabilir. Yine Belediyemizin, İl 
kültür müdürlüğümüzün vasıtasıyla, bu konuda bir 
çalışma yapılıp, Çanakkale şehir merkezinde insanların 
daha fazla zaman geçirmeleri, sağlanması gerekebilir. 
Bu konuda bir eksiğimiz biliyoruz. Hatta Çanakkale 
turizmcileri olarak şehrin markalaşması ile ilgili, bir 
çalışma başlatılması ile ilgili bir talepte bulunduk. Bu 
konuda valiliğimiz zamanında bir çalışma başattı. 
Çanakkale markalaşıyor diye, bu çalışma devam 
ediyor. İnşallah yakın zamanda sonuçlanacak ve 
markalaşması ile ilgili mobil aplikasyonundan tutunda 
haritalarına kadar şehrin diğer kamu kurum ve 
kuruluşları ile entegre olarak, iyi bir şey çıkacağını 
düşünüyorum.'' diye konuştu.

 ''NE KADAR ÇOK İNSAN 
KONAKLARSA, ÇANAKKALE ŞEHİR 
MERKEZİNDE EKONOMİ CANLANIR''
Çanakkale'de gece konaklama oranlarının yıllık 
ortalamada 1.6 gece oranında olmasını değerlendiren 
Çelik; ''Biz bu konaklamanın artması konusunda 
elimizden gelen bütün çabayı gösteriyoruz. Çünkü ne 
kadar çok insan Çanakkale'de konaklarsa, Çanakkale 
şehir merkezinde ekonomi canlanır. Buna Çanakkale 
dünyası da dahil olur, iş dünyası da dahil olur. Tesislerin 
tamamı bundan yaralanır. Bununla ilgili aslında şöyle 
bir durum var, Çanakkale'yle ilgili, matematiksel olarak 
pandemi sürecini hesaba katmak istemiyorum. 18 Mart 
ile başlayan, 18 Haziran ile biten inanılmaz bir talep 
oluyor. Özellikle hafta sonları tercih ediliyor. İşte okul 
turlarının kamu kurum ve kuruluşlarının, özel 
teşebbüslerin 18 Mart'ta başlayan, 19 Mayıs, 1 Mayıs, 
resmî tatilleri de kapsayan turları oluyor. Tabi burada 
şehir merkezi dolduğu için çevredeki il ve ilçelere 
yayılıyor. Acıkası konaklama yapmak isteyen iç ve dış 
turizm hazirandan hemen hemen 18 Eylül'e kadar 
okulların açılacağı sürece kadar yine bir talep 
görüyoruz. Fakat 18 Eylül'den sonra, 18 Mart'a kadar 
kademeli bir düşüş oluyor. Bunu ortalamaya 
vurduğumuzda, gece ortalaması bu çıkıyor,  burda tabi 
önemli sebeplerden bir tanesi de, artık turizm artık a 
noktasından b noktasına gitmek değil, A noktasından B 
noktasına bir etkinlik sebebi ile gitmek, gittiği noktada 
da, örnek veriyorum Fazıl Say konseri için gelmişse, 
geldiğinde Truva antik kentini gezersiniz. Yani bir sebep 
uğruna , seyahat ediyor, yani turizm anlamında 
dünyada da  böyle artık'' dedi.
 ''Tarihi değerlerimiz var. Turistik değerlerimiz var her 
şeyimiz var.'' diyen Ahmet Çelik;  ''Çanakkale'de 
Turizmin tüm alt sekmelerine ihtiyacımız var. Çünkü 
elimize dona fazla, Gastronomik değerlerimiz var. Tarihi 
değerlerimiz var. Turistik değerlerimiz var her şeyimiz 
var. Bunlarla ilgili müteşebbis hareketi bir yapılanmaya 
ihtiyacımız var. Çanakkale geçmişte Avrupa'ya sınırı 
olan bir il olması vesilesiyle, karacan turizminden ciddi 
anlamda pastadan payını alıyordu. Çanakkale sahilinde 
yer alan karavan parklar sayesinde, tabi bu üzerinde 
çok düşülmediği, parkların oluşturamadığı, yeterli alt 
yapının yapılamadığı için, açıkçası başka bölgelere 
kaydı. Bunu tekrar kazanmalıyız, bu açık seçik net, 
pandemi o kadar bunu kattı ki karavan çok değerli bir 
ulaşım turizm aracı, bizim de pastadan pay alabilmemiz 
içi ivedi bir alt yapı çalışma yapmamız gerekir. '' 
şeklinde konuştu.

ÖNCE PARK SORUNUNUN 
ÇÖZÜLMESİ GEREKİR!
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Çanakkale Belediyesi ve Almanya'nın Osnabrück kenti 
arasında 2005 yılından bugüne kardeş kent ilişkileri 
sürdürülüyor.
Kardeş Kent Projesi kapsamında; iki kent arasındaki bağın 
güçlendirilmesi üzere her yıl gerçekleştirilen elçi 
değişimiyle Çanakkale'yi Osnabrück'te 2022 Ekim-2023 
Ekim tarihleri arasında temsil edecek aday için başvurular 
başladı. 13 Mayıs 2021 tarihine kadar devam edecek olan 
başvurular, Türkçe ve Almanca fotoğraflı özgeçmiş ve 
elçilik talebiyle ilgili yazılacak mektup ile 
gerçekleştirilecek. Başvuru değerlendirmeleri, 27 Mayıs 
2021 tarihinde yapılacak. 1 yıl boyunca Osnabrück'te 
ikamet edecek olan elçi adaylarının iyi derecede Almanca 
bilmesi, Almanca'ya ek olarak tercihen İngilizce bilmesi 
gerekiyor. Çanakkale ve değerleri hakkında bilgi sahibi 
olması istenen adaylar, Osnabrück ve Çanakkale 
arasındaki kültürel iletişime katkı sağlayacak 
donanımdaki kişiler arasından seçilecek.  

BDDK, yenilenmiş cep telefonları için fiyat limitleri ve taksit 
sınırlarında değişiklik yaptı.
Bankacılık Düzenleme ve Denetleme Kurumu (BDDK), cari 
açığı azaltmaya yönelik cep telefonlarında yenilenmiş ürün 
teşviki kapsamında fiyat limitlerinde ve taksit sınırlarında 

değişiklik yaptı.
Bankacılık Düzenleme ve Denetleme Kurulu'nun 
yenilenmiş cep telefonlarına ilişkin kararı BDDK'nın 
sitesinde yayımlandı.
Buna göre, "yenileme merkezi" veya "yetkili satıcı" 
niteliğinde olması kaydıyla, "yenilenmiş ürün" niteliğinde 
olan cep telefonu alımlarında, kredi kartlarında 
taksitlendirme süresi fiyatı 5 bin TL ve altında olan cep 
telefonları için 12 ay, fiyatı 5 bin TL üzerinde olan cep 
telefonları için 6 ay olarak belirlendi.
Cep telefonu alımı amacıyla kullandırılan tüketici 
kredilerinde vade sınırının belirlenmesinde dikkate alınan 
3 bin 500 TL tutarı da 5 bin TL'ye çıkarıldı.
Cep telefonu alımı amacıyla kullandırılan tüketici 
kredilerindeki vade sınırı da, fiyatı 5 bin TL ve altında olan 
cep telefonları için 12 ay, fiyatı 5 bin TL üzerinde olan cep 
telefonları için 3 ay olarak belirlendi.

Bayramiç Zeytinyağı Kasım ayının başında, Türk Patent ve 
Marka Kurumu Bülteninde Bayramiç Zeytinyağı olarak 
yayınlanmıştı.
Şubat ayında askıda itiraz süresi bitince tescil edilmiş 
olacak. Öte yandan, şu günlerde Bayramiç Ziraat Odası ve 
Pıtıreli Kooperatifi işbirliği ile Bayramiç Zeytinyağı kısa 
tanıtım videosu da çekiliyor. Bayramiç'in verimli 
topraklarında zeytin hasadı gerçekleştirilen köylülerin 
sıcak görüntüleri, üretmenin ve emeğin önemini bir kez 
daha gözler önüne seriyor. 
Yakında Coğrafi İşarete kavuşacak olan "Bayramiç 
Zeytinyağı" için kısa tanıtım videosu çekimleri başladı.
Bayramiç Ziraat Odası yaptığı açıklamada; “Fotoğraf 
Sanatçısı Serkan Uslu tarafından gerçekleştirilen 
çekimlerden renkli kareler yansıdı. İlçemiz için bir coğrafi 
işaretli ürünün daha odamız tarafından kazandırılması bizi 
gururlandırdı.” notunu düştü.

Bayramiç'in 4 coğrafi işaret tescilli ürünü olacak olan 
Bayramiç Zeytinyağı Kasım ayının başında, Türk 
Patent ve Marka Kurumu Bülteninde yayınlandı. 
Şubat ayında askıda itiraz süresi bitince tescil edilmiş 
olacak.

“ZEYTİNYAĞI BAYRAMİÇ'İN 4. 
COĞRAFİ İŞARET TESCİLLİ ÜRÜNÜ 
OLACAK”
Konuyla ilgili olarak, geçtiğimiz aylarda yaptığı 
açıklamada; Bayramiç Ziraat Odası Başkanı İsmail 
Pehlivan; "Çanakkale'mizin 9. Bayramiç'in 4 coğrafi 
işaret tescilli ürünü olacaktır. Askı ilan süresi 3 ay 
olup, Şubat ayında askıda itiraz süresi bitince tescil 

edilmiş olacaktır. Bayramiç Zeytinyağı 01.11.2021 tarih ve 
112 sayılı Türk Patent ve Marka Kurumu Bülteninde 
Bayramiç Zeytinyağı olarak yayınlanmıştır” şeklinde bilgi 
vermişti.

Osnabrück Kardeş Kent Elçisi Başvuruları Başlıyor

Yenilenmiş cep telefonları için taksit düzenlemesi

Apple'dan kur 
indirimi geldi!
Döviz kurundaki düşüşün ardından Apple, Türkiye'de 
sattığı ürünlerin fiyatlarında indirime gitme kararı 
aldı. Başta iPhone olmak üzere birçok Apple 
ürününün fiyatları düşürüldü.
Apple Türkiye, 26 Kasım ve 18 Aralık'taki zamlardan 
sonra indirim kararı açıkladı. Apple Türkiye son 
dönemlerde kurdaki artışa bağlı olarak ilki 26 Kasım 
tarihinde, ikinci ise 18 Aralık'ta olmak üzere 
fiyatlarına zam kararı aldı. Bu hafta başında dolar 
kurundaki düşüşten sonra Apple, tüm ürünlerinde 
indirime gitti. Apple Türkiye'nin internet sitesinde 
yer alan verilere göre, son çıkan iPhone 13 modelinde 
yüzde 25'e yakın indirim yapıldı. Apple ürünlerinin 
eski ve yeni fiyatları şöyle:
iPhone 13
Eski fiyat: 21 bin 499 TL
Yeni fiyat: 16 bin 299 TL
iPhone 13 Pro
Eski fiyat: 28 bin 999 TL
Yeni fiyat: 21 bin 499 TL
iPhone 13 Pro Max
Eski fiyat: 31 bin 999 TL
Yeni fiyat: 23 bin 999 TL

Zeytin mutluluk üretiyor

Boğazın Sultanları Göztepe'ye set vermedi
Çanakkale Belediyespor Kulübü Kadın Voleybol Takımı, Sigorta 
Shop Kadınlar Voleybol 1.Ligi'nin 11. Haftasında Göztepe'yi kendi 
evinde konuk etti.Anafartalar Spor Salonu'nda oynanan 
müsabakada Boğazın Sultanlarına destek olmak amacı ile 
Belediye Başkan Vekili Kanber Koç, Çanakkale Belediyespor 
Kulübü Başkanı Levent Çetin ve çok sayıda kentli tribünlerde 
yerini aldı. Kentlilerin yoğun desteği ile maça başlayan Boğazın 
Sultanları, rakibine set vermeden sahadan 3-0 sıfır galip ayrıldı.  
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Bir kamu kurumunda müdür talimatıyla 
çalışanların masalarına kamera konuldu. 
Vatandaşlarla münasebetlerinden, çay içmelerine 
her hareketleri kayıt altına alınan memurlar, 
konuyu yargıya taşıdı. Danıştay, iş yerinin 
güvenliğini sağlama amacını aşan, çalışanın yaptığı 
her türlü haberleşmenin, çalışma alanı ve 
masasının gözlemlendiği kamera takip sistemini 
hukuka aykırı buldu.
İşyerinde masalarına kamera konulan çalışanların 
açtığı davada Danıştay, mahkemenin verdiği kararı 
bozdu.
Bir kamu kurumunda görev yapan şube müdürü, 
çalışanlarını yakından takip etme adına tüm 
masalara kamera sistemi koydu. 
Adeta biri bizi gözetliyor (BBG) uygulamasını 
hatırlatan sisteme, memurlar ve yetkili sendika 
tepki gösterdi. Özel hayatlarının takip altına 
alındığını öne süren sendika, İdare Mahkemesi'ne 
dava açtı.
Tarafları dinleyen mahkeme, uygulamayı yerinde 
buldu. Kararda; kamu hizmeti görevini yerine 
getiren memur ve diğer kamu görevlilerinin 
kamuya sunulan bu faaliyeti ifa ettikleri ve bu 
hizmetin yürütüldüğü binaların kamuya açık olup 
bu yerlerde kamu hizmetine özgü olarak çalışma 
yapıldığına vurgu yapıldı.
Kamu hizmetinin sunulduğu yerler ve hizmeti gören 
memur ve kamu görevlilerinin bu hizmeti vermekle 
yükümlü idarelerin gözetimi ve denetimi altında 
olduğuna dikkat çekildi. İdarelerin hizmet 
binalarında, kamu hizmeti ve yararına yönelik 

olarak gerekli gördükleri önlemleri almakla yetkili 
ve görevli oldukları hatırlatıldı. Kararı davacı 
sendika avukatı temyiz etti.

HUKUKA AYKIRI BULUNDU
Emsal bir karara imza atan Danıştay 10. Dairesi, 
takip sistemini hukuka aykırı buldu. Kararda; 
“Uygulamanın sınırlarını, usul ve esaslarını 
gösteren bir kanuni dayanağın bulunmaması, 
toplanan görüntülerin ileride başka bir şekilde 

kullanılamayacağına dair bir güvencenin mevcut 
olmaması ve bu haliyle yukarıda belirtilen temel 
haklar ve Anayasal ilkelerle bağdaşmaması 
nedeniyle dava konusu işlemin iptaline karar 
verilmesi gerekirken davanın reddi yolunda verilen 
mahkeme kararının hukuka aykırı olduğu 
sonucuna varılmıştır. Davacının temyiz isteminin 
kabulüne, davanın reddine ilişkin temyize konu 
İdare Mahkemesi'nin kararının bozulmasına oy 
birliği ile karar verildi.”

Danıştay'dan memurlar için kamera kararı
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Bilim Kurulu Üyesi Prof. Dr. Alper Şener, Omicron 
varyantının Türkiye'de henüz yaygın olmadığını belirterek, 
görev yaptığı hastanede Covid-19'a yakalanan hastaların 
neredeyse tamamının Delta, Delta Plus varyantına sahip 
olduğunu söyledi.
Avrupa'daki hızlı yayılımının ardından Türkiye'de de 
rastlanan Omicron varyantıyla ilgili, reel rakamların 
bilinmediğini ifade eden Bilim Kurulu Üyesi Prof. Dr. Alper 
Şener, bu varyantın henüz yaygın olmadığını söyledi. 
Görevli olduğu Katip Çelebi Üniversitesi Atatürk Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi'nde tedavi gören hastaların 
tamamına yakınının Delta ve Delta Plus varyantına sahip 
vakalar olduğunu dile getiren Şener, "Sahada Omicron 
varyantı yaygın taramada olan bir varyant değil. Kendi 
klinik deneyimimize göre bu hastanede varyant taraması 
yapılan hastaların neredeyse tamamı Delta, Delta Plus 
varyantı şeklinde çıkıyor. Omicron için sahada yaygın olup 
olmadığını elimizde veri olmadığı için de söylememiz zor. 
Ancak gözleme dayalı sonuç çıkarabiliriz. Çünkü Omicron 
varyantının girdiği ülkelerde vaka sayıları ciddi sıçrama 
yapıyor. Türkiye'deki vaka sayılarında sıçramadan öte tam 

tersi düşme eğilimi var. Günlük ölüm sayıları da düşme 
eğiliminde. Dolayısıyla, tahminde bulunarak söyleyebilirim 
ki Türkiye'deki Omicron varyantı henüz yaygın değil" dedi.

'VAKALARDAKİ DÜŞÜŞ FIRSATI İYİ 
DEĞERLENDİRİLMELİ'
Omicron varyantının baskın olduğu ülkelerde birdenbire 
olgu ve günlük vaka sayılarında ciddi tırmanışın göze 
çarptığını anlatan Prof. Dr. Alper Şener, Almanya, İngiltere, 
Güney Afrika ve ABD gibi ülkelerden örnekler verdi. 
Türkiye'de henüz Omicron varyantının çok 
yaygınlaşmadığını ve bu zaman dilimini iyi değerlendirmek 
gerektiğini vurgulayan Şener, şu uyarılarda bulundu:
"Omicron girdiği her ülkede yıkıcı ve yaygın bir hasar 
bırakacağı için olabildiğince çok kişinin üçüncü doz aşılı 
olmasını istiyoruz. Üçüncü doz bağışıklama için hala 
zamanımız var. Çift doz aşılanmış kişilerin tam bağışıklığı 
bitme aşamasına geldi. İki doz aşılanmışlarda yaklaşık 6 
aylık bir periyottan önce üçüncü doz aşılama gündemde 
değildi. Artık Omicron varyantının gündeme gelmesiyle 
birlikte hem Türkiye'de hem de dünyanın birçok ülkesinde 
üçüncü doz boşluğu öne doğru çekildi. Üçüncü dozu 
artırmamız gerekiyor. Hala Omicron varyantı için yeterince 
hazır değiliz. Omicron varyantı girdiği her ülkede günlük 
vaka sayılarını anormal arttırdı. Almanya 70 binlerde. Bu 
ülkeler nüfus sayıları bize yakın ancak aşılanma oranı 
bizden daha yüksek ülkeler. Buna rağmen üçüncü dozu 
geciktirdikleri ve maske, mesafe, el hijyeni önlemlerini 
erken kaldırdıkları için Omicron'un pençesi altına girdiler. 
Türkiye'nin bu aşamaya gelmeden önce bu zaman dilimini 
iyi değerlendirmesi gerekir. Önümüzdeki birkaç ay içinde 
daha yaygın Omicron vakaları deneyimlemeye 
başlayacağız. Sahada baskın hale gelmesinden önce 

vatandaşlar bir an önce üçüncü dozu olmaları gerekir."
Türkiye'de Covid-19 vaka sayılarının düşmesini yeterli bir 
bağışıklamaya ulaşılmış olmasına bağlayan Prof. Dr. Şener, 
Avrupa Birliği ülkelerine göre avantajlı konumda 
olunduğuna dikkat çekerek, "Vaka sayılarının şu an düşme 
trendinde olduğunu biliyoruz. AB ülkeleri ve diğerlerinden 
avantajlıyız. Salgının başından beri aynı kuralları 
uyguluyoruz. Almanya, İsrail dahil olmak üzere birçok ülke 
yasakları tamamen kaldırdı. Bu yasakların erken 
kalkmasının Omicron'da dezavantajını yaşadılar. Vaka 
sayıları ve ölü sayılarının düşme trendine girmesi bizim 
avantajlı olduğumuzu gösteriyor" ifadelerini kullandı.

'İNŞALLAH İYİ SENARYO TUTAR, 
KÖTÜYÜ ÇAĞIRMAYALIM'
Şener, Avrupa'daki bazı tahminlerin gelecek mart ayına 
kadar, Omicron varyantının yüzde 60-70 oranında baskın 
olacağını ve sahadaki virüslerin tamamının Omicron 
varyantı olacağını ileri sürdü. Türkiye'nin mevsimsel 
avantajına da dikkati çeken Şener, "Mart ayına kadarki 
dönemde bu periyodu hasarsız atlatırsak virüs, kapalı 
alandan çıkıp açık alana girdiğimiz ilkbahar döneminde 
dolaşıma başlayacak. En büyük sıkıntımız ilkbahara kadar 
kendimizi koruyabilmemiz. Omicron varyantının bizi teğet 
geçmesini istiyorsak ki bu iyi senaryo, maske, mesafe, el 
hijyeninden hiç taviz vermeden kışı kapalı alanlarda 
seyreltik geçirmemiz gerekiyor. Olabildiğince az kişiyle 
temas etmeli, aşılama yelpazesini yüksek tutup, üçüncü 
dozu ısrarla takip etmemiz gerekiyor. Eğer bu strateji 
tutarsa Omicron varyantının yaygın ve yıkıcı etkisini 
ülkemizde görmeyiz diye ümit ediyorum. İnşallah iyi 
senaryo tutar, kötü senaryoyu çağırmayalım" dedi.

Gökçeada Kent Konseyi eski Başkanı 
Muharrem Serttaş Gökçeada'da yapılacak 
huzurevinin sadece Rum vatandaşlara 
hizmet verecek olmasını eleştirdi.
Gökçeada'da yapılacak huzurevinin 
Rum Türk ayırımı yapılmadan herkese 
kapılarının açık olması gerektiğini 
vurgulayan Muharrem Serttaş yaptığı 
açıklamada, “Gökçeada'da sadece Rum 
vatandaşlarımıza hizmet verecek bir 

huzurevinin yapılması asla doğru değildir” dedi. 
“Gökçeada'mızda her çeşit ayırımcılık yapmak, bir 

kesime özel amaçlı hizmet birimleri projelerinin 
uygulamaya konulması baştan aşağı ve her 
yönden yanlıştır. Bizler Gökçeada da Türk 
Rum ayırımı gözetmeden bir arada, karşılıklı 
saygı, sevgi, hoşgörü ve kardeşlik bağları ile 

huzur içerisinde yaşamaktayız. Rum ve Türk 
okullarında çocuklarımız ile gençlerimiz huzur 

içerisinde eğitimlerini yapmaktadırlar. Hiç bir 

kamu ve özel kurum hiç kimseye ayrıcalıklı ve özel 
davranmadığı gibi, ayrıştırıcı ve ötekileştiriçi davranış, 
eylem ve söylem içerisinde bulunmamaktadır. Fener 
Patriği Patriarchis Bartholomaios a karşı saygı 
duymaktayım. Gökçeada'mızda yapılacak huzurevinin 
Rum Türk ayırımı yapılmadan herkese kapılarının açık 
olması ve bu huzurevini T.C. Aile Ve Sosyal Güvenlik 
Bakanlığının yaparak işletmeciliğini de yapması 
Gökçeada'nın ve Biz Gökçeadalıların geleceği için zorunlu 
olduğu bir gerçektir” ifadelerini kullandı.

İl Sağlık Müdürlüğü, hatırlatma dozlarının 3 
aya indirilmesiyle Çanakkale'de yoğun 
aşılama talebi olduğunu açıklayarak, 
ihtiyacın karşılandığını bildirdi.

İl Sağlık Müdürlüğünden yapılan açıklamada, 
“Koronavirüs aşılamasında ilimiz ilk sıralarda yer 
almaktadır. Son günlerde hatırlatma dozlarının da 
açılmasıyla ilimizde vatandaşlarımızın yoğun aşılama 
talebiyle karşılaşmaktayız. Tüm sağlık kuruluşlarımızda 
vatandaşlarımız randevu almadan, beklemeden aşılarını 
olabiliyor. Gezici ekiplerimizle aşıya gelemeyecekler 
evlerinde, köylerinde aşılanabiliyor. Aşılama çağrımızı 
duyup örnek olan tüm vatandaşlarımıza teşekkür 
ediyoruz. Henüz aşılanmamış, eksik dozunu 
yaptırmamış tüm vatandaşlarımızı da aşıya davet 
ediyoruz. Yarın pişman olmamak için haydi aşıya 
Çanakkale” ifadelerine yer verildi. 

'HASTALARIN TAMAMINA YAKINI DELTA 
VE DELTA PLUS VARYANTINA SAHİP' 

Sadece Rum Vatandaşlara Hizmet Verecek Olması Yanlıştır

Randevu Almadan Tüm Sağlık Kuruluşlarında Aşınızı Olabilirsiniz
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Çanakkale'de Kalkım Orman İşletme Müdürlüğü sınırları 
içinde çalışmaları devam eden ekoturizm alanı yürüyüş 
rotalarını Bölge Müdürü Enver Demirci ve Bölge Müdür 
Yardımcısı Yusuf Karartı yerinde inceledi.
Çanakkale Orman Bölge Müdürlüğü, Kalkım Orman İşletme 
Müdürlüğü, Handere ve Koyuncu Orman İşletme Şeflikleri 
sınırları dahilinde kalan yürüyüş rotaları Handere mesire 
alanından başlayarak gelir getirici tür ağaçlandırması ve 
bal ormanı yanından geçerek Hanlar Mevkiine, 
Döşemedere Şelalesi yanından geçerek Yaşlı Porsuk Ağacı 
ve Porsuk Şelalesi üzerinden Akçakoyun köyü toplanma 
alanı bölgesine ulaşıyor. Bisiklet rotaları Hanlar 
mevkiinden başlayarak Döşemedere Şelalesi mevkiinden 
Karakısık ve Kovanlı derelerinin yanından Akçakoyun 
köyü toplanma alanı ve Hanlar mevkinden, Ayıgediği 
Mevkii, Dallık tepe mevkii ve Orman Yangın Gözetleme 
binası yanından geçerek Kabalakbaşı köyüne varıyor.
Çanakkale Orman Bölge Müdürlüğünden yapılan 
açıklamada, “Kalkım Ekoturizm Alanı yürüyüş yolu 
güzergahı orman yolları ve köy yolları baz alınmış olup 
43.496 metre uzunluğunda, 2 metre genişliğinde, bisiklet 
yolu güzergahı orman yolları ve köy yolları baz alınmış olup 
46.291 metre uzunluğunda, 2 metre genişliğinde 
planlanmıştır. Alanın cazibe merkezleri olarak Mesire alanı 
(Handere), şelaleler ve kaynak sular (Handere, Döşemedere 
Yaşlı Porsuk), dinlenme yerleri (Döşemedere, Akçakoyun), 
bal ormanı ve gelir getirici tür ağaçlandırma sahaları 

bulunmaktadır. Ekoturizm projesi kapsamında Koyuncu 
İşletme Şefliği' nin Döşemedere Şelale mevkiinde 2 adet 
köprü 1 adet kamelya ve korkuluk yapılmaktadır. Doğal 

ortama zarar verilmeden yapılan ekoturizm projesi 
şimdiden halkımızın büyük ilgi odağı olmuştur” denildi.  

Çanakkale İl İstihdam ve Mesleki Eğitim Yürütme Kurulu, 
2021 yılı son toplantısı için Çanakkale İŞKUR İl Müdürü 
Mehmet Uğur Yavuz başkanlığında Çanakkale Organize 
Sanayi Bölgesi Müdürlüğü Toplantı salonunda bir araya 
geldi.
Toplantıya İŞKUR İl Müdürü Mehmet Uğur Yavuz'un yanı 
sıra Kurul üyeleri ÇOMÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Bünyamin Bacak, ÇTSO Genel Sekreteri Sema Sandal, Milli 
Eğitim Şube Müdürü Cengiz Yılmaz ve Çanakkale İŞKUR İl 
Müdürlüğü Şube Müdürü Hatice Çaylı,  İş ve Meslek 
Danışmanı Şeyda Topuz, Büro Personeli Meliha Öztokcan, 

Çanakkale Ticaret İl Müdürlüğü Şube Müdürü Vekili 
Mustafa Yıldırım ile Çanakkale OSB Müdürü İlçin Ayan 
katılım gösterdi.
Toplantıda Kurul üyelerine 2021 yılı Ocak-Aralık 15 
arasında ilimizdeki istihdam durumu ve İŞKUR faaliyetleri 
hakkında kurula bilgi verildi ve 2022 yılı 1. Olağan İİMEK 
Toplantı gündemi hakkında istişare edilip gündeme 
alınması planlanan e-ticaret konusu hakkında görüş 
alışverişinde bulunuldu. Ocak ayı Yürütme Kurulu 
Toplantısının planlanması ve gündem maddelerinin 
belirlenmesinin ardından toplantı sona erdi.  

Ziraat Mühendisleri Odası Olağan Genel Kurulu seçimleri 
hafta sonu Belediye Çalışanları Sosyal Tesisi Ercan Adsız 
Konferans Salonu'nda gerçekleşti. Yücel Tokgöz ve mevcut 
başkan Hicri Nalbant arasında çekişmeli geçen seçimde 
Hicri Nalbant güven tazeledi.
Hicri Nalbant ile Eceabat İlçe Tarım Müdürü Yücel Tokgöz'ün 
başkanlık için yarıştıkları seçimde, 521 oy kullanıldı. 
Üyelerin takdiri ile 3 sandıkta oy kullanılan seçimde Hicri 
Nalbant güven tazeledi. Genel Kurulun Cumartesi günü 
gerçekleşen bölümünde odanın faaliyet raporları kesin 
hesap raporları okunarak oda üyeleri tarafından ibra edildi. 
Genel kurulda iki listenin adayları üyelere tanıtıldı. Mevcut 

Ziraat Mühendisleri Odası Başkanı olan ve seçimlerde de 
yeniden aday olan Hicri Nalbant'ın yönetim adayları Hicri 
Nalbant, Ebru Düzen, Onur S. Türkmen, Sarp K. Sümer, Can 
Yetimoğlu, Uğur Tunç, Serkan Yurdabak'tan oluşurken 
kongre delegeler de Nicri Nalbant, M.İrfan Mutluay, 
A.Ferhan Savran, Türker Savaş, Ebru Düzen, Savaş 
Korkmaz, Nuri Avcı isimlerden oluştu. Yücel Tokgöz'ün 
yönetim kurulu üyeleri Yücel Tokgöz, Fulya Gül Taşçı, 
Mustafa Yıldırım, Halil Aslan, Tuncay Dönmez, Hüsnü Öcal 
Gezen, Mehmet Yakın'dan oluşurken Kongre delegeleri de 
Yücel Tokgöz, Cafer Türkmen, Ramazan Eren, Ali Kaçan, 
Elvan Özgan, Belma Türe, Volkan Can listede yer aldı.

Nicri Nalbant 287 oy alırken Yücel Tokgöz 246 oy aldı. Secim 
sonucu ile Hicri Nalbant'ın listesi seçimleri kazandı. Aynı 
zamanda Çanakkale Ziraat Mühendisleri Odası Başkanı 
olan Hicri Nalbant güven tazeledi.

Ekoturizm alanı yürüyüş rotalarında inceleme

Yürütme Kurulu Yılın Son Toplantısını OSB'de Yaptı

Nalbant güven tazeledi

Köklü Birinci 
Sınıf Mülki 

İdare Amirliğine 
Yükseltildi

Kahraman yeniden başkan
S.S.Çanakkale Küçük Sanayi Sitesi Yapı 
Kooperatifi Olağan Seçimli Genel Kurul 
Toplantısında mevcut Başkan Sezai 
Kahraman güven tazeleyerek yeniden 
başkan seçildi. S.S.Çanakkale Küçük 
Sanayi Sitesi Yapı Kooperatifi Olağan 
Seçimli Genel Kurulu tamamlandı. Genel 

Kurula, üyeler ve esnaf ile birlikte Çanakkale Belediye 
Başkan Vekili Kanber Koç da katılım sağladı.
Mevcut Başkan Sezai Kahraman, karşısında bir aday 
çıkmayınca, oy birliği ile yeniden başkan seçilerek 
güven tazelemiş oldu.

İçişleri Bakanlığı tarafından 27 mülki idare 
amirinin birinci sınıf mülki idare amirliğine 
yükseltilmesine ilişkin karar, Resmi 
Gazete'de yayımlandı. Yıllardır Çanakkale 
Vali Yardımcılığı ve İl Özel İdaresi Genel 
Sekreterliği yapan Abdullah Köklü, birinci 
Sınıf Mülki İdare amirliğine yükseldi. 
İçişleri Bakanlığı tarafından 27 mülki idare 
amirinin birinci sınıf mülki idare amirliğine 

yükseltilmesine ilişkin karar, Resmi Gazete'de yayımlandı. 
Yayınlanan Kararname ile  Çanakkale Vali Yardımcısı 
Abdullah Köklü, İçişleri Bakanlığı kararnamesiyle, birinci 
sınıf mülki idare amirliğine yükseltildi.  
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Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Fatih Dönmez, elektrik ve 
doğalgazda kademeli tarifeyle, asgari tüketim dilimi için 
herkesten aynı bedelin alınacağını söyledi. Uygulama yeni 
yıla yetiştirilmeye çalışılıyor.
Elektrik ve doğalgazda miktarı daha sonra açıklanacak ilk 
kademeye kadar yapılacak tüketime her abonenin aynı 
fiyatı ödeyeceğini bildiren Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı 
Fatih Dönmez, bu miktar üzerindeki kısmın ise daha 
yüksekten fiyatlandırılarak faturalara yansıtılacağını 
söyledi.
Bakan Fatih Dönmez, Azerbaycan- Türkiye 1. Enerji 
Forumu için bulunduğu Bakü'de bir grup gazetecinin 
sorularını cevapladı. Elektrik ve doğalgazda kademeli tarife 
uygulamasına dair hazırlıkları anlatan Bakan Dönmez, 
“Kademeli tarifeyle amacımız dar gelirli ailelerin alım 
gücüne destek olmak. Buna benzer uygulamalar 
belediyelerin su işletmelerinde de uygulanıyor. Dolasıyla 
vatandaşımızın çok yabancı olduğu bir uygulama değil. 
Hedefimiz yılbaşına yetiştirebilmek” diye konuştu.

Yılbaşına yetişecek, yazılımlar 
değişecek
Enerji Bakanı Dönmez, kademeli tarifenin uygulanabilmesi 
için enerji şirketlerinin yazılımlarında birtakım 
değişiklikler gerekeceğini belirtti. Dönmez, “Önümüzdeki 
hafta bu konuları netleştireceğiz. Sonrasında da Sayın 
Cumhurbaşkanımıza son noktayı arz edip uygulamaya 
geçmeyi planlıyoruz. Elektrik tarafında Enerji Piyasası 
Düzenleme Kurumu (EPDK) ve Elektrik Üretim Anonim 
Şirketi (EÜAŞ), doğalgaz tarafında da Boru Hatları ile Petrol 
Taşıma Anonim Şirketi (BOTAŞ) çalışıyor” dedi.

Asgari ihtiyaçlar dikkate alınıyor
Kademeli faturalandırmada 4 kişilik bir ailenin 100 
metrekarelik bir evdeki temel elektrik enerjisi ihtiyacının 

esas alınacağını ifade eden Dönmez, “EPDK'nın elinde 
Türkiye ortalamasında hanelerin kullandığı ortalama 
elektrik tüketimi de var. Birinci kademede asgari 
ihtiyaçları karşılayacak seviyede bir rakamdan 
bahsediyoruz” diye konuştu.
İlk kademe herkese aynı fiyat
Sistemin nasıl çalışacağını da anlatan Dönmez, “Örneğin; 
100 birime kadar bir birim fiyat söyledik. 100 birimin 
üstünde ayrı bir fiyat çalışacak. Herkes için 100 birim için 
aynı fiyat. Bu 100 birimin 50 birim üstüne çıkarsanız o 50 
birimlik tüketiminiz ikinci kademeden fiyatlanacak” diye 
konuştu.

Tamamen şeffaf fatura
Kademeli tarife uygulamasında çıkacak faturaların 
tamamen şeff af olacağının altını çizen Bakan Dönmez, 
“Tüketici faturada birinci kademenin fiyatı ne, ikinci 
kademede ne kadar kullanmış görecek. Tüketici bir önceki 
endeksle okuyup denetleyebilecek, itiraz edebilecek vs. Bu 
yüzden rakamları net koymamız lazım” ifadesini kullandı.

'Varınca-1 kuyusu neden kapatılmış, 
bilemiyoruz'
Enerji Bakanı Fatih Dönmez, geçmişte açılıp sonra 
kapatılan petrol kuyularına ilişkin soruları da 
cevaplandırırken şunları söyledi: “Türkiye'de ve dünya 
istatistiklerinde 10 kuyudan 1 veya 2'sinde gaz veya petrol 
bulunuyor. Bizde de onlarca kuyu açıldı. Bunların 
bazılarında gaz ve petrol bulundu, bir kısmı da 'kuru' olarak 
nitelendirildi. Eski bilgilerle de yapılmış aramalar var. 
Bugün de Türkiye Petrolleri Anonim Ortaklığı (TPAO) kuyu 
açıyor, bulamadığı zaman standartlarına uygun olarak 
kapatıyor. Fakat Anadolu'da 'Burada da petrol vardı, üstünü 
kapattılar' söylemi vardır. Biz de bunun üzerine gittik ve 
tekrar denedik. Bu kapsamda üretim yaptığımız kuyular 

oldu. Bunlardan birisi de Varınca-1. Petrolün kalitesine göre 
de kuyular kapatılır. Bazen de maliyet hesabına göre 
kapatılma oluyor. Sonrasında yine maliyete göre o kuyu 
karlı olarak değerlendirilince açılıyor. Varınca-1'de ilginç 
olan, şu anda 3 bin varile yakın a bir üretim var. 
Baktığınızda ekonomik nedenlerle kapatılmış bir kuyu 
olarak gözükmüyor. O gün de karlıydı, bugün de karlı. 
Sebeplerini bilmiyoruz. Çünkü 1980'li yılların başında 
kapatılmış. O işi yapanların hiçbiri kurumda yok. 
Spekülasyon yapmak da doğru değil ama daha önce petrol 
yok diye kapatılmış, bizim de açıp bulduğumuz bir kuyu. 
Yorumunu size bırakıyorum.”

Sektör istedi, YEKA'lar ertelendi
Enerji Bakanı Fatih Dönmez, güneş ve rüzgar enerji santrali 
lisanslandırmak üzere yapılan YEKA ihalelerinin neden 
ertelendiği sorusu üzerine şunları söyledi: “Sektörden 
gelen talepler üzerine erteledik. Zaman zaman bu tip 
büyük yarışmalarda daha iyi hazırlanabilmek için böyle 
ertelemelerimiz oluyor. Önümüzdeki yıla kaldı ama 
yaparız.”

Çanakkale Savaşları'nın yaşandığı Tarihi Gelibolu 
Yarımadası'nda, 13-15 Mayıs 2022'de 'Çanakkale Savaşları 
Tarihi Alan Foto Maratonu' düzenlenecek.

Dünya harp tarihine geçen Çanakkale Savaşları'nın 
yaşandığı Tarihi Gelibolu Yarımadası'nda 13-15 Mayıs 2022 
tarihlerinde 'Çanakkale Savaşları Tarihi Alan Foto 
Maratonu' yapılacak. Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi 
Alan Başkanlığı tarafından yapılan açıklamada, 'dünyanın 
en büyük açık hava müzesi' olma yolunda ilerlediği 
belirtilen bölgenin fotoğrafseverleri ağırlamaya 
hazırlandığı kaydedildi. Etkinlik, Çanakkale Savaşları 
Gelibolu Tarihi Alan Başkanlığı ve Türkiye Fotoğraf Sanatı 
Federasyonu (TFSF) iş birliğinde, tarihi alanın tanıtılmasına 
katkı sağlanması ve bölgenin tarihi, kültürel ve doğal 
zenginliğinin ön plana çıkarılması amacıyla düzenlenecek.
Profesyonellerin yanı sıra amatör fotoğrafçıların da 
katılabileceği yarışmada dereceye giren birinciye 10 bin lira 
ve 'TFSF Altın Madalya', ikinciye 6 bin lira ve 'TFSF Gümüş 
Madalya', üçüncüye 4 bin lira ve 'TFSF Bronz Madalya', 3 
adet 2 bin liralık mansiyon, 'Seyit Onbaşı Kurum Özel 
Ödülü' olarak 3 bin lira, 'Jüri Özel Ödülü' olarak 2 bin lira 
verilecek.

Yarışmanın seçici kurulunda ise Behiç Günalan, Doç. Dr. 
Beyhan Özdemir, Enver Şengül, Mikdat Besni, Ümran 
Özdemir, Yavuz Arslan ve Zülküf Memiş ile TFSF Temsilcisi 
Seracettin Ayyıldız yer alacak. Yarışma takvimine, 
Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi Alan Başkanlığı'nın 
'https://catab.ktb.gov.tr/' internet sitesinden 
ulaşılabilecek.

Enerjide ilk kademe herkese aynı fiyattan

Tarihi Gelibolu Yarımadası'nda 'Çanakkale 
Savaşları Tarihi Alan Foto Maratonu’
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17 Gençlik Taraftarlar Derneği, Ezinespor-Çanakkale 
Dardanelpsor deplasman seyirci yasağı ile ilgili basın 
açıklaması yaptı.
Dernekten yapılan yazılı açıklamada şu ifadeler yer aldı; 
“Çanakkale'mizi profesyonel liglerde yıllarca temsil etmiş, 
Çanakkale'de futbol adına lokomotif olmuş bir kulübün 
kendi memleketinde taraftarından yoksun bırakılması hiç 
bir adalet ve etik anlayışa sığmamıştır. Başka spor 
kulüplerine yapılmayanın bize yapılmış olmasını hiç bir 
şartta kabul etmediğimizi yetkililerin bilmesini isteriz. 
Güvenlik güçlerinin her türlü tedbiri alacak güçte olduğu 
tartışılmaz bir gerçektir. 50 bin kişilik stadyumlarda hiç bir 
sorun yaşanmazken koronavirüs veya başka tedbirler 
uygulanabiliyorken biz de uygulanmak istenmemesi iyi 
niyetli olunmadığı düşüncesini oluşturmaktadır. Ayrıca biz 
Çanakkale'deki hiç bir kulübü Çanakkale Dardanelspor'dan 

ayrı tutmadık, tutmayız da!  Kimliklerin de Ezine yazan 
onlarca kardeşimiz varken Çanakkale'mizin bir ilçesinde;  
bizim olan bir takımın, yine kendi memleket insanımız ile 

kavga edeceğimizi yada bir güvenlik sorunu oluşacağını 
düşünmek abesle iştigaldir. Olmayan gerginliği bu 
kararlarla körükleyen güvenlik önlemi aldığını düşünen 
yetkililerdir. Bir kaç münferit hareket dışında, bize bir 
saygısızlık yapılmadığı sürece kendi memleketimiz de bir 
başka takıma karşı kavgacı bir tutum takınmamız söz 
konusu bile olamaz. 17 Gençlik Taraftarlar Derneği özellikle 
Ezine başta olmak üzere Çanakkale'nin her ilçesinde, her 
kasabasında bağları olan bir oluşumdur. Biz yine bu bakış 
açısı ile davranmaya devam edeceğimizi kamuoyuna 
duyururuz. Ancak yeniden bir hedef belirlemiş. Az çok 
herkesin kalbinde bir yeri olan Çanakkale Dardanelspor'a 
ve taraftarına yapılan yanlış kararlarında her zaman 
karşısında olacağız” ifadelerine yer verildi.      

Çanakkale'de, 6 aylıkken mental retardasyon (zeka geriliği) 
tanısı konulan, hiperaktivite ve dikkat dağınıklığı nedeniyle 
doktorların yüzmesini tavsiye ettiği Deniz Şevin Şentuna 
(18), 6 yaşında başladığı yüzme sporunda şu ana kadar, 
123'ü altın, toplam 132 madalya kazandı.
Çanakkale'de, 6 aylıkken mental retardasyon (zeka geriliği) 
tanısı konulan, hiperaktivite ve dikkat dağınıklığı nedeniyle 
doktorların yüzmesini tavsiye ettiği Deniz Şevin Şentuna 
(18), 6 yaşında başladığı yüzme sporunda şu ana kadar, 
123'ü altın, toplam 132 madalya kazandı. En son geçen hafta 
Fransa'nın Montluçan kentinde düzenlenen VIRTUS Dünya 
Yüzme Şampiyonası'nda 3 branşta altın madalya kazanan 
Şentuna, 2024 olimpiyatlarında şampiyon olmayı 
hedefliyor.

Sağlık Bakanlığı ile İçişleri Bakanlığı arasında imzalanan 
işbirliği protokolü kapsamında Çanakkale ve bölgesinde 
görev yapan 112 acil servis personeline, gittikleri adli 
vakalarda yaralılara ilk müdahale yapılırken delillerin 
saklanması ve hukuki sorumlulukları konusunda eğitim 
verildi.
Çanakkale İl Sağlık Müdürlüğünden yapılan 
bilgilendirmede, İçişleri Bakanlığı ve Sağlık Bakanlığı 
arasında imzalanan işbirliği protokolü kapsamında 

Çanakkale İl Sağlık Müdürlüğüne bağlı İl Ambulans Servisi 
Başhekimliği eğitim birimi tarafından Kasım ve Aralık 
aylarında adli vakalarda maddi delillere yaklaşım eğitimleri 
düzenlendiği bildirildi. “Çanakkale İl Emniyet Müdürlüğü 
Olay yeri inceleme Şube Müdürlüğü'ne ve Olay yeri 
inceleme Müdürlüğü'nden Komiser Yrd. İsmet Bal'a İl 
Ambulans Servisi Başhekimliği 'ne bağlı 112 personellerine 
adli vakalarda maddi delillere yaklaşım ile ilgili verdikleri 
eğitim için teşekkür ederiz” denildi.  

17 Gençlik'ten deplasman seyirci yasağı açıklaması!

Doktor Tavsiyesiyle Başladığı 
Yüzmede Altın Madalyaları Topladı 

Reklam Panoları 
Kiraya Verilecek
Çan Belediye Başkanlığı'na ait reklam panolarının 
işletme hakkı 32 ay süre ile kiraya verilecek.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr 
internet sitesinde yayınlanan ilana göre;  Belediyeye 
ait ilçe mahallelerinde bulunan 14 adet cam durak, 8 
adet raket, 12 adet billboard ve 5 adet en az 6 m2 
olmak üzere yüklenici tarafından yaptırılacak olan led 
ekran reklam panoları 32 aylık kiralama olarak 2886 
Sayılı Kanun'un 45. maddesi gereğince açık arttırma 
usulü kiralama ihalesine çıkarıldı.

Balıkçı teknesinde 143 
kaçak göçmen yakalandı
ÇANAKKALE'nin Eceabat ilçesi açıklarında Sahil 
Güvenlik Komutanlığı ekiplerince durdurulan balıkçı 
teknesinde 143 kaçak göçmen ile 6 göçmen kaçakçısı 
yakalandı.
Sahil Güvenlik Komutanlığı ekipleri, ihbar üzerine 
Çanakkale Boğazı'nda bir balıkçı teknesini takine aldı. 
Bir süre izlenen teknede kaçak göçmen olduğu tespit 
edildi. Bunun üzerine Sahil Güvenlik ekiplerin 
durdurduğu balıkçı teknesi içinde yapılan aramada 143 
kaçak göçmen ile 6 göçmen kaçakçısı yakalandı. 
Kaçak göçmenler işlemlerin ardından Ayvacık 
ilçesindeki Yabancıları Geri Gönderme Merkezi'ne 
teslim edildi.

112 personeline delillerin saklanması eğitimi
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TBMM Genel Kurulunda kabul edilen, ücret ve maaşların asgari 
ücret tutarından gelir ve damga vergisi alınmamasını da içeren 
Gelir Vergisi Kanunu ile Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılmasına 
Dair Kanun, Resmi Gazete'de yayımlanarak yürürlüğe girdi
Kanuna göre, yenilenebilir enerji üretiminin teşvik edilmesi için 
muafiyet sınırı olarak öngörülen, meskenlerin çatı ve cephesine 
kurulan güneş enerjisi santrallerinin kurulu gücünün 10 kilovat 
olması şartı, 25 kilovata kadar çıkarılacak.

Tüm ücret ve maaşların asgari ücret tutarı kısmından gelir ve 
damga vergisi alınmayacak. Buna göre, hizmet erbabı, ödemenin 
yapıldığı ayda geçerli olan asgari ücretin aylık brüt tutarından işçi 
Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK) ve işsizlik sigortası primleri 
düşüldükten sonra kalan tutarına isabet eden ücretlerin istisnayı 
aşan ücret gelirinin vergilendirilmesinde, verginin hesaplanacağı 
gelir dilim tutarı ve oranları istisna kapsamındaki tutarlar da 
dikkate alınarak belirlenecek.

Ödenecek vergi tutarı bu suretle bulunan vergi tutarının içinde, 
istisna tutara isabet eden kısım düşülmek suretiyle 
hesaplanacak. İstisna nedeniyle alınmayacak olan vergi, ilgili 
ayda aylık asgari ücret üzerinden hesaplanması gereken vergiyi 
aşamayacak. Birden fazla işverenden ücret alanlar için bu istisna 
sadece en yüksek olan ücrete uygulanacak.

Ücret gelirlerinin vergilendirilmesinde asgari ücretin aylık brüt 
tutarının yüzde 85'i gelir vergisinden istisna edildiği için 
uygulama alanı kalmayan "Asgari Geçim İndirimi" düzenlemesi 
yürürlükten kalkacak.

Hizmet erbabına ödenen ücretlerin aylık brüt asgari ücrete isabet 
eden kısmı üzerinden damga vergisi alınmayacak.

Milli Savunma Bakanlığı ve Savunma Sanayii Başkanlığınca 
yürütülen savunma sanayisi projelerine ilişkin bu kuruma ilgili 
projeler kapsamında yapılan teslim ve hizmetler, katma değer 
vergisi istisnası kapsamına alınacak.

BOTAŞ'ın nakit yönetiminin sağlıklı şekilde yürütülebilmesi için 
şirketin Ticaret Bakanlığına bağlı tahsil dairelerine, 
yapılandırılmış borçları dahil ödenmeyen her türlü vergi, fon ve 
paylar ile idari para cezaları, bunlara bağlı gecikme zammı ve 

gecikme faizlerinden oluşan borçları, Hazineden görevlendirme 
bedeli alacaklarına karşılık mahsup edilerek terkin edilecek.

2021 Yılı Merkezi Yönetim Bütçe Kanunu'nda yer alan genel bütçe 
gelir tahmini üzerinde gerçekleşen gelir kadar, genel bütçe 
kapsamındaki kamu idareleri ile özel bütçeli idarelerin 
bütçelerine ödenek eklemeye Cumhurbaşkanı yetkili olacak. İlgili 

kanunları gereğince genel bütçe gelirleri karşılığı yapılan ödenek 
eklemeleri bu tutardan düşülecek.

Türkiye'de yerleşik sigorta şirketlerince düzenlenen kefalet 
senetleri de güvenli elektronik imza ile düzenlenebilecek.

Büyükşehir belediyeleri ve belediyeler, kendisinden izin veya 
ruhsat almak ya da hat kiralamak suretiyle çalışan ve toplu 
taşıma hizmeti yürüten gerçek ve tüzel kişilere, nüfus, hattın 
uzunluğu ve hattı kullanan sayısı kriterlerini esas alarak tespit 
edeceği hatlardaki toplu taşıma hizmetlerinden ücretsiz veya 
indirimli yararlananlara ilişkin gelir desteği ödemesi yapabilecek.

Kamu üniversite hastanelerinin finansal sürdürülebilirliğinin 
desteklenmesi için kamu üniversite sağlık hizmeti sunucularının, 
2021'de verdikleri sağlık hizmet bedelinin, götürü bedel sözleşme 
tutarından düşük olması durumunda aradaki fark terkin 
edilecek. Terkin edilen bu tutar, Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanlığı bütçesine bu amaçla tahsis edilecek ödenekten 
karşılanacak.

Sürekli Atık Su İzleme Sistemi Hayata Geçiyor
Lapseki İçme Suyu Arıtma Tesisine inşa edilecek olan 
Sürekli Atıksu İzleme Sistemi (SAİS) ile Çevre Şehircilik 
ve İklim Değişikliği Bakanlığı tarafından çıkış suyu 
verileri anlık olarak takip edilebilecek.
Çevre ve Şehircilik Bakanlığının 2019 yılında yayınlanan 
tebliğine göre günlük deşarj miktarı 5000 m3 ve üzeri 
olan tüm Atık Su Arıtma tesisleri Sais Kabini 
kurulumunu gerçekleştirecek. Sais kabini atık su 
içerisindeki pH, Sıcaklık, İletkenlik, KOI, AKM ve 
Çözünmüş Oksijen miktarını sürekli ölçerek Bakanlık 
sistemine gönderecek. SAİS ile kabin içinde bulunan 
sıcaklık- nem sensörü, duman dedektörü, su basmanı 
sensörü, kapı sivici ile kabin dışındaki temiz su 
tankından gelen veriler bilgisayar ortamında 
görülebilecek.  

Gelir Vergisi Kanunu'ndaki değişiklik Resmi Gazete'de
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Sakız Adası ile İzmir'in Çeşme ilçesinin bir bölümünde 
üretimi yapılan sakız ağacı, Türkiye'nin en büyük adası 
Gökçeada'da 30 dekar alanda yetiştirilmeye başlanacak.
Ege Denizi'nin kuzeyindeki önemli turizm 

destinasyonlarından 297 kilometrekare yüz ölçümüne 
sahip Gökçeada, kültürel varlıkları ve doğal 
zenginliklerinin yanı sıra son yıllarda tarımıyla da öne 
çıkıyor.
Çanakkale İl Tarım ve Orman Müdürlüğünce hazırlanan 
"Ada Rüzgarında Lezzetli Damla Sakızı Projesi" 
kapsamında adada sakız ağacından damla sakızı 
üretecek 27 üretici, 1490 fidanı 30 dekar alanda toprakla 
buluşturacak.
Bitkisel Üretim ve Bitki Sağlığı Şube Müdürü Ramazan 
Eren, projenin ilk ayağını 2018 yılında adanın belli 
noktalarına sakız plantasyonu kurarak başlattıklarını 
söyledi.
Gelişiminin iyi olduğunu belirledikleri sakız ağacının, 
özellikle kuzey rüzgarına kapalı, biraz daha güneye 
bakan yerlerde yetiştiğini gözlemlediklerini belirten 
Eren, "Geçen yıl da bunun üzerine demonstrasyonları 
kurduk. Bakanlığımız projeyi uygun gördü ve onayladı. 
Bize bir ödenek ayrıldı. Ege Tarımsal Araştırma Enstitüsü 
ile fidan üretimi için anlaştık. İzmir Çeşme'de 
enstitümüzün yetiştirdiği fidanlarımızı teslim aldık ve 
Gökçeada'ya getirdik." dedi.
Eren, ilçeye getirilen 1490 damla sakızı ağacı fidanının 
üreticiler tarafından toprakla buluşturularak üretim 
aşamasına geçileceğini anlattı.
"Gökçeada ilçemizde de ciddi bir sakız ağacı plantasyonu 
oluşturacağız"
Arazi seçimi ve toprak analizlerinin yapıldığını, fidan 
dikimi ve bakımı konusunda üreticilere eğitim verildiğini 
bildiren Eren, şöyle konuştu:
"Damla sakızı ya da sakız ağacı olarak bilinen ve tanınan 
bu ürün özellikle Yunanistan'dan ithal ettiğimiz bir ürün. 
Türkiye'de ise Çeşme'de yoğun bir sakız ağacı 

plantasyonu var. Burada yaşlı ağaçlar var. İnşallah biz 
bundan sonraki süreçte projemizi devam ettirip 
Gökçeada ilçemizde de ciddi bir sakız ağacı plantasyonu 
oluşturacağız.
Burası özellikle turistik bir ilçemiz aynı zamanda. Buraya 
gelen ziyaretçilerimiz sakız ağaçlarını görebilecekler. 
Ayrıca ülkemizin damla sakızı ihtiyacına da ciddi bir katkı 
sağlayacağını düşünüyoruz. Ayrıca biz bu projeyi 
hazırlarken özellikle birinci sınıf tarım arazilerini değil 
marjinal tarım arazisi dediğimiz, daha önce ekilip 
dikilmeyen atıl durumdaki tarım arazilerinde sakız ağacı 
fidanlarımızı diktiriyoruz. Böylelikle atıl tarım arazilerini 
de tarıma kazandırmış oluyoruz."
Deneme üretiminde 50 fidandan 48'i tuttu
Organik Tarım Koordinatörü ve Ziraat Mühendisi 
Muharrem Serttaş da Gökçeada'nın, ikliminin ve 
havasının güzel olduğunu dile getirdi.
Ada tarımında mantar hastalıklarının görülmediğini 
vurgulayan Serttaş, "20 yıldır Gökçeada'da tarım 
yapmaktayım. Çok memnunum ve mutluyum. Gökçeada 
her zaman ilklere mühür basacak bir ada ve bir coğrafya. 
Çünkü su kaynakları kendinden yeterli, toprak yapısı çok 
güzel, iklimi çok güzel. Bilhassa rüzgarının sakız ağacına 
çok faydalı olacağını düşünüyoruz. Çünkü sakız ağacının 
sakızı, yaşadığı stresle elde ediliyor. Çok fazla rüzgara 

maruz kalacağı için gerekli stresi yaşayacağını ve kaliteli 
sakız vereceğini ümit ediyoruz. Bu anlamda adadaki 
üreticiler olarak önemli bir verim alacağımız 
kanaatindeyiz." değerlendirmesinde bulundu.
Gökçeada'nın ilk üreticilerinden Uğur Sönmezışık ise 
denemelere 2018'de 50 fidanla başladıklarını, bunlardan 
2'sini fire verdiklerini belirtti.

"İhtiyaçlarımız fazlasıyla karşılandı"
Özellikle geçen yıl sakız veriminin çok iyi olduğu bilgisini 
paylaşan Sönmezışık, "Tatlılarımızda, kahvelerde, 
kurabiyelerde kullandık. İhtiyaçlarımız fazlasıyla 
karşılandı. Aroması da gerçekten gayet iyi. Bunu Zeytinli 
köyünde sakız muhallebisi yapan üretici 
arkadaşlarımızın ürünlerinde test ettik. Sonuç gayet 
başarılıydı. Muhallebiyi yiyen Rum arkadaşlar çok 
beğendi. Çünkü onlar burada kullandıkları ürünleri Sakız 
Adası'ndan getiriyorlar. Onlar da gördükleri sonuç 
karşısında mutlu oldular." diye konuştu.
Üreticilerden Ali Baki Usta da adanın geçmiş kültürünün 
geleceğe taşınmasında sakız ağacının çok önemli 
olduğuna işaret etti.
Devletin bu konudaki desteklerini ve kendilerine 
sağladığı imkanları çok önemsediğini anlatan Usta, "Biz 
çok heyecanlandık. Buna destek olmak için fidanlarımızı 
teslim aldık. Dikime ve üretime başlıyoruz. İnşallah 
Gökçeada kısa süre içinde sakız üretimiyle de anılacak." 
ifadesini kullandı.
Tepeköy'de yaşayan Alexandra Şaşırmaz ise zeytin ceviz 
ve bademden sonra adanın sakız ağacıyla buluştuğunu, 
üretime katkıda bulunmaktan mutluluk duyduğunu 
kaydetti.
Gökçeada Dereköy Şahinkaya Tarımsal Kalkınma 
Kooperatifi Başkanı Azmi Nafi Uygun, adadaki yeni 
üretim faaliyetinin başarılı sonuçlanmasını temenni 
ederek, ilçenin kısa sürede önemli bir üretim merkezi ve 
marka haline dönüşmesini beklediklerini anlattı.

Türkiye'nin En Büyük Adası "Damla Sakızı" Üretim Merkezi Oluyor


